
L'Ajuntament 
cedira a la 
Conselleria la 
parcel·la on 
actualment s'ubica 
el camp de futbol 
de Les Capsades 
per accelerar-ne 
la construcció 

E/2 de Maig a Madrid 
Vi na ros participa en el coctel artístic de 
l'espectacle 6 Gayas 6 

Plataformes exemplars 
El projecte Microcostes de la costa sud finalista del 
Premi Europeu de I'Espai Públic Urba 2008 



17 y 1 ' 

Ctra. Nacional340, km. 1042. BENICARLó (Castellón) 



9 
. . J UAN Z AAAGOZÁ 
ARTlfR 

F RANCESC L UCAS R IPOLL 

SEB STtA FoRNER S ABA TER 

A"'TONI R AMALLEIRA COOORNIU 

VICTORI SoSPEDRA L LUCH 

Edita : 
Ajuntament de Vinarós 
Consell de redacció : 

Directora : 
Marian Fonellosa Torres 

Cap de redacció : 
Xavier Flores Royo 

Representants deis partits: 
Joan Vizcarro 
Rafael Mingo 

Antonio Rodriguez 
Tomás Garcia 

Disseny i maquetació : 
Azahara Royo Mau ra 

Correcció : 
Rosa M. Camps Cardona 

Redactors : 
Andrés Albiol Munera 

Gaspar Redó Juan 
Col ·laboradors : 

Rafa Marcos 
Vicent Ferrer 

Emili Fonollosa 
Salvador Quinzá 
Dani Mandragora 

Pablo Batalla 
Centres Educatius 

Administració i subscripcions : 
Edi torial Antinea, Tel. 96 4 452 012 
ele: editorialantinea@gmai l .com 

Publicitat : 
A qualsevol de les agéncies de publicitat o 

al teléfon 964 451 935 
lmpressió : 

A. G. Castell Impresores S.L. 
Cl Dr. Fleming , 6. 12500 Vinarós 

Dipósit legal : CS-298-84 
Tirada : 2.500 exemplars 

IMPORTANT 
Aquest setmanari no accepta com a seues les opinions expressades 
pels col iaboradors, que tenen !'exclusiva responsabilitat del text 
publica! amb la seua firma, ni es fa responsable de l'autenticitat de 
la publicitat. Vinaros agraeix lotes les col iaboracions, pero adverteix 
que els originals a les diferents seccions no podran sobrepassar les 
30 linies de !letra Times New Roman ¡cp.12), excepte en el cas 
de partits politicsl que tindran una extensió maxima de 40 línies. 
En !'original, hi haura de constar la firma i figurar el nom, cognoms. 
domicili, teléfon, fotocopia del DNI de fautor, o bé, en el cas d'entitats, 
del representan! responsable. No s'admetran pseudónims. La direcció 
no es compromet a publicar les coliaboracions que arriben després 
del dimarts a les 13 hores. 
Percooeu electronic: diariet@vinaros.org, disquet, usb, cd. i. 
en última mstancia. en paper. 
Els esclits que requerisquen resposta sois s'admetr.i un Iom de réplica. 

Hasta el18 
de mayo 

14 

20 

33 

4. OPINIÓ 

9. ACTUALITAT 
9. Cinqué col·legi 

11 . Homenatge 

12. Reportatge 

14. SOCIETAT 
14. Fotonotícies 

17. Educació vial 

19. Mor Agustí Baila 

20. CULTURA 
20. Facundo Fora 

24. 2 de Maig a Madrid 

26. SÓN EL FUTUR 

27. PESCA 
27. Tauró blanc 

27. Mar amb peix blau i marisc 

28. ESPORTS 
29. Futbol 

31. Basquet 

32. Natació 

36. TAULER 

39. AGENDA 

Zueco agua infantil, 

hombre o mujer ...3;10€ 

Carrefour 
www. carrefour. es 

EXPO ~ e:,.ZARA ~ t 
f ~gz~ _¡ .. ~Í88; 
---e-' 

Ctra. Nac . 340, km . 1.049 
VINARÓS 



1 O de maig 2008 

El alcalde tiene demasiado miedo a 

la oposición 
~ 

partido popular 
,, 

www.ppvinaros.es 

¿Cuánto pagarán unos padres por apuntar a sus 
hijos un mes a la escuela de verano L'llla? 

¿Cuánto pagarán unos padres por apuntar a sus 
hijos dos meses a la escuela de verano L'llla? 

pp 

Información la justa 
El alcalde lo dejó claro en el pleno del mes de 
abril cuando se dirigió a la concejala de Deportes, 
Juventud y Educación y le dijo: "Ya se lo decía yo en 
el despacho. A esta gente del PP de información sólo 
la justa, ni un poco más': La prepotencia en estado 
puro, la arrogancia en ebullición, el autoritarismo 
en primer plano de televisión es la reacción ante 
el miedo en primera persona. Jordi Romeu dejó de 
ser alcalde de Vinaros para convertirse en el líder 
de un grupo de radicales con talante que pisotea 
la democracia y encima quiere darnos lecciones de 
democracia a quienes presentamos propuestas para 
mejorar la vida de nuestros vecinos. Jordi Romeu en 
ese momento tocó fondo y ahí sigue anclado. 

Un Alcalde perdedor 
Jordi Romeu no puede olvidar que en las urnas, 
hace apenas 1 O meses, los vinarocenses le propi
naron una sonora y contundente colleja por su for
ma de gobernar Vinaros sin criterio, sin programa 
y sin diálogo. De forma callada y contundente, en 
las urnas, donde hablan los ciudadanos, le dijeron 
que no sirve, que no vale, que no le quieren, que su 
estilo no es del agrado de los vinarocenses. La di
ferencia de resultado del PSOE entre las generales 
y las locales, es motivo para abrirle los ojos y que 
hubiese escrito su carta de dimisión como cabeza 
de lista que más votos perdió de los vinarocenses, 
pero Romeu se agarró a una mentira para conse
guir la Alcaldía de nuestra ciudad y desde su trono 
televisivo lanzar a los cuatro vientos un mensaje 
tan poco democrático como el de "pa' chulo jo" y "a 
esta gente del PP de información sólo la justa': 

PSOE- PVI pp 

Insultos y mentiras 
Jordi Romeu ha convertido sus intervenciones 
en los plenos en monólogos que no pueden 
responderse llenos de ataques, reproches, 
demagogia y coartadas de su nefasta gestión 
municipal. No es capaz ni de mirar a los concejales 
del Partido Popular, Romeu mira al infinito, a cámara 
directamente, quiere salir por la tele pero el texto 
que él mismo escribe no puede ser más patético. 
En las últimas sesiones plenarias ha calificado 
a Vinaros como "norte canadiense" o "territorio 
apache" porque pretende hacernos creer que 
estamos olvidados por la Generalitat. Miente, no 
se entera, o no quiere ver, que la Generalitat está 
ampliando el Hospital Comarcal, está ampliando 
el puerto, ha finalizado ya la depuradora de aguas 
y está construyendo la ampliación del colegio 
Manuel Foguet. Si sumamos los importes de estas 
obras nos vamos a más de 30 millones de euros. 
Y si Romeu hubiese cedido los terrenos, como 
es su obligación, estaría en camino el segundo 
ambulatorio, el quinto colegio o la ampliación del 
instituto José Vilaplana y hasta la residencia sería 
ya una realidad si se hubiese cedido los terrenos 
a la Generalitat. Pero Romeu prefiere mentir que 
cumplir. 

Órdenes en el despacho 
Tenemos un alcalde al que le gusta más mandar 
que gestionar. Prefiere ordenar que dialogar y por 
eso no tiene reparos en mostrar a la ciudadania 
cómo es su trato con los 1 O concejales del 
Partido Popular: "De información la justa". Ése 
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es el verdadero talante de quien fue incapaz de 
ganar en las urnas lo que ganó después con una 
mentira. Romeu utiliza su despacho de alcalde 
de todos los vinarocenses para recomendar a 
sus concejales que marginen, que humillen, 
que niegen la información a los concejales del 
Partido Popular. Romeu quiere vengarse así de 
quienes no dejamos ni dejaremos de recordarle 
que está hundiendo a Vinaros en un pozo del 
que nos costará salir muchos años. Su falta de 
criterio y sentido común le llevan a comportarse 
como el niño rabioso que cuando ve que no gana 
deja de jugar y empieza a llorar enrabietado. Los 
vinarocenses ya saben, gracias al propio Romeu, 
que en el despacho del alcalde se ordena que 
"a los del PP ni agua". Gracias por avisarnos en el 
pleno, Jordi, pero ya lo sufríamos. 

Lllla costará el doble a los 
padres 
Esta semana los padres y madres de más de 400 
niños de Vinaros comprobarán de primera mano 
cómo dobla las tasas el Equipo de Gobierno del 
PSOE y PVI. La escuela de verano L'llla costará el 
doble a los padres a pesar de ser un servicio público 
y estar en tiempo de crisis. Apuntar a un niño o niña 
durante un mes costaba 24 euros, ahora los padres 
deberán pagar SO euros. Si apuntaban al niño 
los dos meses de verano costaba 48 euros, ahora 
pasa a valer 100 euros. A pesar de que SO es más 
del doble de 24 y que 100 euros es más del doble 
de 48 euros, el alcalde y la concejala de Juventud 
negaron en el pleno que la tasa se doblara. ¿Nos lo 
aclararán Ustedes después de pagar? 

Cuando se inició la segunda fase del paseo las palmeras se trasplantaron a la avenida 
Juan XXIII, cerca de la ITV. En ese momento el Partido Popular expresó sus dudas sobre la 
forma en que se había realizado el trasplante y sobre el posterior cuidado de las palmeras. 
Jordi Romeu, Javier Balada y Agustín Guimerá garantizaron el máximo cuidado para las 
palmeras. Meses después la rea lidad les vuelve a delatar y dejar en evidencia. La mayoría 
de las palmeras han muerto, presentan un estado lamentable, el solar está lleno de ratas, 
de excrementos de animales ... La dejadez es palpable y Vi na ros ofrece de nuevo, por culpa 
de sus gobernantes, una imagen penosa. Después de la promesa y de ver la situación 
actual de las palmeras ... ¿Te sigues creyendo la palabra de Romeu y Balada? 



Sistema de 
financiación autonómica 

La financiación autonómica que se 
aplica en España se rige por la Ley 
21 /2001, de 27 de diciembre, por la 
que se regulan las medidas fiscales 
y administrativas del nuevo sistema 
de financiación de las Comunidades 
autónomas de régimen común. 
Esta ley, propuesta y aprobada por 
el gobierno del Partido Popular, 
a partir del documento conocido 
como "modelo Zaplana'; nació con 
una notable falta de previsión que 
ha perjudicado notablemente a la 
Comunidad Valenciana. 
Para la implantación de la 
financiación autonómica se tomó 
como 1 999 como año base, y no 
se incorporó ninguna cláusula que 
obligara a actualizar los datos como 
los incrementos de población. 
Además se incorporó la sanidad al 
sistema general de financiación , 
a diferencia de los sistemas 
anteriores en los que se calculaba 
separadamente. 
Sin embargo, con la llegada al 
Gobierno de España del Partido 
Socialista se comenzó por primera vez 
a abordar los problemas generados 
por la falta de actuación del gobierno 
del PP. El Gobierno socialista, tras la 11 

Conferencia de Presidentes, transfirió 
a la Generalitat (la más beneficiada 
de la financiación complementaria) 
una aportación extraordinaria, 
para 2007, de 1.096 millones de 
euros adicionales. Fue entonces el 
Gobierno social ista quien aplicó 
aportaciones complementarias a la 
financiación sanitaria para corregir 
los efectos negativos generados 
por el sistema de financiación . Y a 
pesar de ello, por la mala gestión 
del PP, la valenciana sigue siendo la 
última comunidad en indicadores de 
calidad sanitarios (número de camas 
por 1.000 habitantes, etc.). 
Este sistema de financiación ha 
sido malo para nuestra Comunidad 
desde su implantación en 2002. Y 
en esos años de gobierno popular, la 
Generalitat no ha protestado por la 
discriminación del Gobierno del PP a 
todos los valencianos. Pedir ahora 500 
millones extra es alargar la ineficacia 
de un gobierno autonómico que se 
caracteriza por descuidar los servicios 
públicos esenciales. 
Frente a ello, los socialistas sí que 
estamos a favor de una revisión del 
modelo de financiación que parta de 
los siguientes principios: 
• Que garantice la nivelación 
de educación, sanidad 
y serv1c1os sociales para 
toda España. 

·Que asegure la suficiencia del siste
ma,laequidadylanivelación,deforma 
que garantice que todas las CCAA 
puedan prestar los servicios sociales 
esenciales del Estado del bienestar a 
unos niveles similares, siempre que 
realicen un esfuerzo fiscal similar. 
• Para determinar las necesidades 
financieras en los distintos territorios, 
deben tenerse en cuenta todos los 
factores que determinan los costes 
efectivos de los servicios. Por tanto, 
deben considerarse, además del 
número de habitantes, otros factores 
determinantes. 
• El nuevo modelo de financiación 
debe ser máseq uitativoqueel actual, 
sobre la base del estable-
cimiento de unos crite-
rios más realistas de reparto 
de las disponibilidades presupuesta
rias y de incentivos para estimular el 
crecimiento económico y la capaci
dad de creación de riqueza de cada 
comunidad autónoma. 
• El nuevo modelo debe ser válido a 
largo plazo, para lo cual debe prever 
mecanismos de actualización 
periódica. 
Se trata, en definitiva, de apostar por 
un modelo que reconozca el peso de 
la Comunidad Valenciana en España. 
Y eso independientemente de las 
aportaciones complementarias 
realizadas por el Gobierno de 
España y sus inversiones en nuestra 
Comunidad, durante la última 
legislatura, superiores en casi un 
90% a las del anterior Gobierno del 
PP. Un compromiso del Gobierno de 
España y una apuesta de futuro en la 
Comunitat Valenciana. 
Otra de las aportaciones para 
subsanar las desigualdades entre 
CCAA es el Fondo de Compensación 
lnterterritorial, cuya principal 
beneficiaría en 2008 es la Comunidad 
Valenciana, con un importe de casi 
117 millones de euros: un incremento 
del21 ,9% respecto a 2007, con el que 
el Gobierno socialista ha primado a la 
Comunitat Valenciana a fin de saldar 
el déficit de inversiones en que nos 
sumió el Gobierno de Aznar. 
El actual sistema de financiación 
autonómica ha sido malo para 
nuestra Comunidad desde su 
implantación en 2002 y nos ha 
causado g raves problemas. Sin 
embargo, en esos años de Gobierno 
popular de la Generalitat no protestó 
por la discriminación que suponía 
para los valencianos. ¿Por qué no 
dijeron nada entonces? ¿Por qué 
no denunciaron entonces la falta 
de financiación para una población 

que ya había aumentado en 300.000 
habitantes? Simplemente, no se 
atrevieron a enmendarle la plana a 
Aznar. 
El Consell solicita ahora un nuevo 
sistema de financiación autonómica, 
sin presentar ninguna propuesta 
concreta ni ningún estudio de 
necesidades. Es pues una nueva forma 
de enmascarar la falta de programa 
de gobierno y sus deficiencias en 
la defensa de los derechos de los 
valencianos. 
El PP solicita al Gobierno que destine 
500 millones de euros extra para 
financiar los servicios educativos, 
sanitarios y de bienestar social que 
presta la Generalitat. Pero habría 
que preguntarse en qué se basan 
para solicitar 500 millones y no otra 
cantidad. No hay previsión objetiva 
por parte del PP en financiación sino 
que se trata de una campaña más 
de confrontación y desprestigio al 
Gobierno de España con el único fin 
partidista de siempre. 
Pedir 500 millones extra es alargar la 
ineficacia de un gobierno autonómico 
que se caracteriza por descuidar los 
servicios públicos esenciales. 
Camps renuncia a presentar pro
puesta propia pero pide 500 millo
nes más sin cálculo alguno. 
El PP en la Comunitat Valenciana 
habla de lealtad institucional cuan
do es éste el que vulnera este prin -
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cipio boicoteando derechos bási
cos como la Ley de la Dependencia, 
en la que el Gobierno socialista ha 
invertido más de 180 millones de 
euros y la Generalitat todavía no ha 
evaluado las más de 30.000 solici
tudes presentadas en toda la Co
munitat Valenciana. 
Para los socialistas valencianos, la 
creación del Fondo de Cooperación 
Municipal es de una urgencia fran
camente indiscutible. Los ayunta
mientos valencianos necesitan, 
como mínimo, equipararse a los 
demás ayuntamientos españoles 
que ya disfrutan de la financiación 
de sus respectivas CCAA. Somos los 
únicos que no tenemos legislado el 
Fondo de Cooperación Municipal. 
Un Fondo equitativo y transparente 
donde se verá el destino de los re 
cursos y de su gestión, desterrando 
para siempre el reparto discrecio
nal y clientelar que hasta ahora se 
ha hecho. 
• Por todo ello, los socialistas 
valencianos instamos a la Generalitat 
Valenciana a la creación del Fondo 
de Cooperación Municipal, de no 
menos de 300 millones de euros, para 
garantizar la suficiencia financiera 
de los Ayuntamientos, el equilibrio 
y convergencia territorial y la 
estabilidad de las haciendas locales, 
para la defensa de los derechos de 
los valencianos. 
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El bloc escolta i trasllada els 
suggeriments de la ciutadania 
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Domenec Fonta net:" la necess itat de tindre una 

res idencia de la te rce ra edat és indi scuti b le, 

ningú no s'hi pot nega r a construir-la. Pero, 

la seua ubicació al costa t de la via del tren i 

els preus desmesurats que han de pagar les 

persones que necess iten una pla<;:a, són dos 

raons perl es qua ls nosa ltres estem en desacord, 

es vo l fer una residencia per a persones amb 

rendes altes i amb un alt nive ll adqu isit iu". 

El BLOC esta en desacord en el plantejament de I'Equip de Govern a 

fer una residencia municipal pera persones de la tercera edat amb 

un alt nivell adquisitiu. 

La construcció de la residencia de la tercera edat és un projecte queja ve de 
la legislatura passada 2003-2007 en el qual es va creure oportú ubicar-la en la 
zona de l'estació del tren, al final de Joan XXIII, una ubicació que tant I'Equip 
de Govern com el PP creuen que és l'adequada. 
Pera nosaltres, el BLOC, sempre hem dit que no ens pareixia bona aquesta 
ubicació, tant perla proximitat de la via del tren (soroll, apartada i un entorn 
poc agradable) com per la llunyania al centre de la ciutat, apartada de la 
vida quotidiana d'una ciutat i allunyada de la mar, del passeig, del mercat, 
de l'escalfor de la gent. La nostra proposta sempre ha sigut clara i persistent: 
demanar que es trasllade la ubicació de la residencia al PAI de Mercadona o 
al PAI de Verdera, cosa que amb voluntat per part de les persones que ens 
governen es pot fer, sense posar cap excusa, ni impediment. Perqué, de 
modificacions, se n'han fet i no poques en altres infraestructures i projectes. 
L'exemple el tenim en aquest mateix projecte de residencia, quan en campanya 
electoral es donava com a feta aquesta residencia amb 55 places, o quan 
al mes d'agost de 2008 es porta aprovació al pie el visat del projecte de la 
residencia de la tercera edat de 55 places (per cert, la votació va ser 20 vots a 
favor i el BLOC en contra) i ara, després del resultat de l'estudi de viabilitat que 
es va demanar abans de les eleccions municipals, ja fa uns quants m esos, va i 
recoma na fer una residencia de 150 places pera ser rendible. Que poc costaría 
per part PSOE-PVI reconéixer que les coses de vegades es fan malament. 

En que estem treballant? 

1 a més d'aixo, en el pie extraordinari del 28 d'abril 2008 I'Equip de Govern 
ens porta l'aprovació de l'estudi de viabilitat del contracte de concessió d'obra 
pública per a la redacció del projecte, construcció, explotació, conservació 
i manteniment que ha redactat una empresa especialitzada en la gestió i 
construcció de residencies de la tercera edat. Un estudi que després de revisar
lo esta molt ben fet, valorant tots els parametres, pero, amb uns resultats en 
l'apartat de distribució deis ingressos que ens va sorprendre. 
De les 150 places, 50 són concertades o proposades per I'Ajuntament o la 
Generalitat (públiques), i les altres 100 són d'explotació lliures en el mercat 
(en altres paraules privades). La tarifa de les 50 places concertades per 
l'Ajuntament (públiques) per persona i dia per al 2009 (cada any que 
passa augmenta) és de 50,00 euros, per tant, 1.500 euros al mes. Quina 
família de persones treballadores pot pagar aquest preu per a tindre una 
persona en una residenci? Pera qui sera aquesta residencia? La resposta la 
podeu contestar vosaltres mateixos. 1 la tarifa pera la resta de places, les 
100 places privades per persona i dia surt a 72 euros en el 2009 (cada 
any que passa augmenta), per tant, 2.160 euros al mes. Tornem a fer la 
pregunta, pera quines persones es fa aquesta residencia? Qui podra pagar 
aquests diners? 
lla tarifa de les 30 places pera centre de dia per persona i dia peral 2009 
(cada any que passa augmenta) és de 33 euros, per tant, 990 euros al mes. 
Sense comentaris, vosaltres mateixos. 

El BLOC no pot dona r suport a aquest tipus de 
residencia pera persones de la tercera edat. 

per Domenec Fontanet 

l . Per registre d'entrada i per escrit demanar la 
documentació següent sobre la ubicació de la zona 
pera sól industrial a les Soterranyes, amb data 6 de 
febrer: 
- Informe d'idone"ltat urbanística per part deis tecnics. 
- Informe per part del tecnic de medi ambient per 

- En la zona de les Soterranyes hi ha diferents 
espais dignes de protegir com barrancs, casetes 
de volta, sitges, arbres, especies naturals i altres, 
que s'ha de conservar i protegir. Demanem 
una valoració i relació de totes aquelles coses a 
preservar. 

5. Votar a favor de l'exposició pública del Pla de 
Reserva de Sól Industrial per a la zona de les 
Soterranyes amb l'acceptació de les consideracions 
que hem proposat. 
6. 11 de marc;. El BLOC presenta la moció 
per preservar el paratge del santuari de la 
Misericordia i la suspensió de l'atorgament i 
tramitació de llicencies i programes urbanístics. 
La votació va tindre el suport del PSOE i PVI i 
l'abstenció del PP. 

valorar el possible impacte en el medi natural de la 
zona propasada per I'Equip de Govern. 
- Informe per part de l'area d'Agricultura per valorar 
com pot afectar els conreus i activitats existents en 
aquesta zona de les Soterranyes. 
- Com a la zona propasada hi ha diferents activitats 
en el conreu, com tarongers, oliveres, garrofers, 
ametllers, etc. ... voldríem saber la superficie de cada 
activitat i poder valorar si hi ha altres zones (com la 
zona de la carretera d'UIIdecona) amb un sol conreu 
o activitat. 

2. Per registre d'entrada i per escrit demanar que es 
col·loque una placa en el nom del carrer de les Salines 
E a petició del ve"lnat, amb data 29 de febrer. 
3. Assistir a l'acte electoralista de la Generalitat 
Valenciana (PP) de la visita del director general 
de Ports, Carlos Eleno, per veure les obres de 
remodelació del port. 
4. La coalició BLOC-Iniciativa-Verds no trau els 
resu ltats esperats a les eleccions generals del 9 de 
marc;. El BLOC treballa per unir projectes i partits, 
pero els resultats no són els esperats. 

7. Fem un seguiment de les obres del carrer de 
I'Angel per mirar de solucionar els problemes 
d'accessibilitat del ve·lnat. 
8. Fem un seguiment de les obres d'urbanització del 
carrer del Triador Y. 
9. Atendre i escoltar totes aquelles peticions que ens 
fan els ciutadans i les ciutadanes del poble. 
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Pinceladas de VERDE y de NARANJA 

Los concejales del PP de aquí no van bien. Lo 
normal es que cuando tengan propuestas 
que hacerle al Equipo de Gobierno, se las 
hagan al Equipo de Gobierno que es quien, 
en su caso, deberá llevarlas a cabo, y se las 
hagan en sede municipal, es decir, dentro 
de cualquier dependencia del Ayuntamiento. 
Pero ellos prefieren hacerlas en la sede de su 
partido, y a las cámaras y a los micrófonos. No 
está bien porque el Ayuntamiento les paga un 
dinero del Ayuntamiento para que trabajen 
para el Ayuntamiento y no para el partido. Lo 
que hacen los del PP de aquí no lo hacen sus 
correligionarios en Madrid. Allí, las ruedas de 
prensa y los comunicados se hacen en la sala 
de prensa del Congreso de los Diputados. 
Se sientan delante del panel con los leones 
dibujados, sin ninguna sigla de partido, y dicen 
lo que tienen que decir. Se ve que en Madrid, 
los del PP, sí que tienen claro que cobran del 
Congreso y no del PP. 

Gran ex1to de part cipac ón de l,breros, autores 
y público en la Fira del Llibre que, organizada 
desde la Corcejal a de Cultura tuvo lugar 
el dorr~ir>qo 27 de dbril e'l la plaza de Sant 
Agustí. fn matena de cultura deb€'mos felicitar 
también a nuestra banda La Alianza por U'l 

doble rr~otivo; pnmero, por el segundo premio 
logrado en el Certamen Internacional de La 
Sénia. Y segundo, porque el d1a 2 de mayo 
participó, ju'lto co 1 otros mus.cos de bandas 
de Madnd, Toledo. y de A1co1, en la "batalla 
musical" co'ltra los rr¡amelucos de Napoleon 
que recrearon 300 mus1cos en un acto que tuvo 
lugar en la p'aza Mayor de Madnd el m•smo d1a 2 
por la tarde, dentro de los actos conmemorativos 
del bicentenano del levantamiento contra los 
franceses. Nuestra Banda, cuenta. 

En su última rueda de prensa, a don Juan Bautista 
Juan sólo le ha faltado anunciar que, en la sede 
del PP, ha creado una oficina de damnificados 
para gestionarles las reclamaciones de 
responsabilidad civil contra el Ayuntamiento. Si 
lo hace que no la haga sólo para el paseo, que 
la haga también para todo lo que de malo pase 
en cualquier lugar de nuestra población. Parece 
mentira que un concejal del Ayuntamiento haga 
este tipo de manifestaciones. Cuando se trata 
de tumbar nuestros logros es un verdadero 
Demolition Man, es un elefante dentro de una 
cacharrería, es un inconsciente, es un temerario, 
es un verdadero enemigo en casa . 

El martes 29 de abnl Jord1 Romeu y Jav1er 
Balada fueron a Va'encia a la Conselleria de 
Vivienda, donde se firmó un convenio por 
el que se construirán 500 viviendas más de 
protección oficial en el PAI de Juan XXIII. La 
semana pasada fue el gerente de IVSSA el que 
se desplazó hasta nuestro ayuntamiento para 
avanzar en los tram1tes. <;in lugar a audas, 
una excelente not1c 1a. 

El PP cuenta unas verdades y se calla otras. Con 
ello pretende presentar su oposición como el 
paradigma del bien hacer y a nuestros actos 
de gobierno como mismamente demoníacos. 
Respecto del primer proyecto para la residencia 
municipal para la tercera edad, ¿qué es lo 
que se están callando como ... cucos? Pues se 
callan que las 55 plazas iniciales fueron una 
exigencia impuesta por la Generalitat como 
condición para tener la subvención del 30%. 
Se callan que fue la Generalitat quien nos hizo 
confeccionar el proyecto para las 55 plazas. 
Se callan que al año siguiente la Generalitat 
nos rebajó la subvención al 10%. Se callan 
que la Generalitat finalmente nos dio una 
subvención de CERO euros patateros. Se 
callan que las 55 plazas del primer proyecto 
eran ampliables en una segunda fase, ya que 
tenemos terreno de sobras. Se callan que 55 
plazas con la subvención de la Generalitat sí 
que eran rentables y posibles. Se callan que 
55 plazas sin la subvención de la Generalitat 
ya no lo son. ¿Qué querían?, ¿embarcar a 
la "mini Generalitat (Ayuntamiento) en una 
aventura inviable sin la subvención? ¿Por 
qué no han quemado antes toda esta pólvora 
negra disparándola contra la Conselleria de 
Benestar Social por su mentira respecto lo de 
la subvención del 30%? No hemos engañado, 
nos han engañado a nosotros. Nos vendieron 
la moto. Afortunadamente con el estudio 
de viabilidad y con el nuevo proyecto nos 
hemos deshecho del lío en que nos enredó la 
Generalitat y, no les quepa la menor duda: la 
residencia, mal que les pese al PP, se hará. 

Ya funciona el ascensor adaptado del 
ayuntamiento que permitirá el acceso a las 
personas con discapacidad y al público en 
general a las plantas superiores. Otra obra casi 
termmada es el acondicionado del paseo y 
del v1al entre el puente de la N-340 y el de 
la "peineta" JUnto al campo Cervol. Se ha 
iniciado el acondicionamiento del tramo entre 
este mismo puente y la desembocadura del 
Cervol Y, en la zona frente al puente romano, 
se ha pedido autor•zación a la Confederacion 
Hidrográfica del Júc r para que nos deje 
construir una rotonda que comunique este 
puente con el Cami Vell de Rossell y con la 
carretera de Ulldecona. 

Volviendo a las propuestas del PP. De verdad; 
quisiéramos tomarlas en serio y negociar 
las que lo mereciesen. De verdad que 
procuraríamos hacerlo cuando ellos nos las 
hiciesen llegar por medio de las vías que toca. 
Pero, también de verdad, si sus propuestas 
nos siguen llegando a través de sus habituales 
proclamas ante los medios de comunicación, 
cargadas de medias verdades, y de completas 
mentiras ... , sólo podremos interpretarlas como 
pura propaganda destinada exclusivamente 
a tumbar y a desgastar que, de momento, es 
lo suyo. Sería una lástima que una propuesta 

viable y conveniente fuera a parar al cesto de 
los papeles por no hacer los concejales del PP 
lo que deben. 

Ur>a aclaración para los que al leer alegaciones 
del PVI, que están colgadas en nuestra página 
web las únicas presentadas en tiempo y forma 
contra la instalación del parque eólico marino 
frente a nuestras costas- no se enteran de su 
significado o las reproducen picoteando en su 
contenido de forma que les sea conveniente a 
sus intereses: Desde el primer día el PVI está 
a favor de la instalación del depós1to de gas y 
de la planta de tratamiento terrestre. Pero, de la 
misma manera, estamos en total desacuerdo 
en que se nos 'adJudique" otro proyecto 
mas, el de los aerogeneradores marinos 
que, para nosotros, sí que es impactante y 
negativo. Nuestra alegación respecto a lo que 
denommamos "sírdrome de Lemoniz" dice 
que GAS solo S(, pero que GAS+MOLINOS 
NO, porque ser a "demasiado para nuestro 
cuerpo". 

A Domenec Fontanet 

Por er g1N~ m "a vador 
y rE·presenta"tE. de los 

vinarocerse_, olvida'ldo a 
veces que todos los grupos 
que formamos el equipo 

consístor ~1, esta rros igualrr~erte 
defend endo los ntereses 
de Vi na ros y de nuestrc:> 

conciudadanos y representdmos 
también a miles de v'narocer¡c;es 

que nos votaron. 



Coses del dia a dia 

/ /.,_,.,..,, Associació de veins Migjorn 

4a década 1/uitant per Vi na ros 

Ens va semblar que en un escrit signat pel PP, va m llegir 
16 o 18 vegades la para u la mentir. Abans de les eleccions 
i d'aquesta legislatura tots intentarien parlar, dialogar 
i, segons deien, anar de la ma per treballar pel poble. 
Pero la cosa no acaba aquí, el més greu és que tates les 
setmanes, siga una parto siga l'altra, no paren de criticar
se i pelar-se com si foren xiquets en el pati del col·leg i. 
Podría ser que els xiquets tinguessen més coneixement a 
l'hora de fer les coses. 
El tema del mercat ja fa ganes de pi orar, pero pose u-vos 
d'acord i informeu d'una vegada per tates de la veritat i 
que s'assabente tot el poble de com esta el projecte. 
Del carrer de I'Ángel direm que és una historia per fer-ne 
una pel·lícula. Hi ha llambordes que elles soletes, quan 
les arranquen del terra, ja saben tornar als seus llocs, és 
incomprensible que les hagen arrancat i tornat a posar al 
seu lloc seto vuit vegades. El que ens pot costar un grapat 
de milions, perqué tot va junt amb el passeig, pot originar 
el carrer que fac;a més olor del poble. De !'arrancada de 
llambordes i de tata la resta, els treballadors no en deuen 
tindre cap culpa, perqué ells deuen fer el que els mana 
l'encarregat, el capatas o l'arquitecte i si ells no en saben 
prou, han de ser els Serveis Tecnics de I'Ajuntament els qui 
han d'anar al peu d'obra i explicar-los com s'han de fer les 
coses i fer-Ies. 
Aquesta setmana s'ha parlat molt del centre de la tercera 
edat que s'ha de construir. Cal dir que ens sembla que se 
n'han passat una mica pro u. Es parla de 2.160 euros al mes 
coma residencia i de 990 tarnbé d'euros coma centre de 
dia. Més aviat ens sembla un centre per als rics, ja que 
amb les pensions que cobren el jubilats si aquests han 
estat llauradors o mariners, dubtem molt que es puguen 
permetre el luxe de poder pagar aquestes quantitats. 
També aquesta setmana s'ha celebrat l'assemblea 
general ordinaria de l'entitat amb la incorporació de 
quatre nous membres a la junta directiva de I'Associació. 
Aquests són: Núria Ferrer, Josep Biel Matamoros, Ramon 
Pauner i Manolo Villa Ita 
Benvinguts siguen a la direcció de l'entitat i que aquestes 
noves incorporacions aprofiten per aconseguir, entre 
tots, un Vi na ros millar. 

Volem els col·legis. 
No més petards al campanar. 

Volem més cof.legis. 

Querido papá 

Maite Ramos Carcel/er 

Tenía muchas ganas de hablar contigo, pues acabamos 
de celebrar la primera comunión de Marcos, uno de los 
nietos que no pudiste conocer. 
El último domingo de abril, en la arciprestal, y con un 
fuerte "Viva Sant Sebastia!" que gritó junto a otro niño, 
cu lminó la emotiva misa en la que no pude contener las 
lágrimas. Como los dos somos tan sentimenta les, sobran 
las explicaciones, ¿verdad papá? 
Fue un día para el recuerdo; allí estábamos todos: 
unos, físicamente, y otros, anímicamente, pero todos 
presentes. 
Quisiera hacerte una mención especial a tu hija (y mi 
hermana) Lina . Bien sabes de su gran inteligencia. A ello, 
y a otras tantas cualidades que tiene, he de decirte que, 
cada vez con más fuerza, se ha convertido en un pilar 
básico para mí. ¡Ay, papá!; nunca podré agradecerle todo 
cuanto por mí hace. 
En mis interminables etapas de aplastante desánimo; 
en mi complejo mundo de complejos (y valga) y 
negativismo; cuando me hundo en lo más oscuro, allí 
está ella para sacarme a flote, compaginando (sólo como 
ella sabe) su complicada estructura de familia numerosa, 
con la dedicación incansable hacia mí, partiéndose en 
dos o tres, hasta conseguir"rehabilitarme". 
¿Qué suerte la mía, papá! Me queda mucho por aprender 
de esta gran familia que me ha tocado en suerte (todos 
incluidos), y alcanzar el cese de mis quejas y desánimo, 
que aunque me resulte tarea harto complicada, los 
míos (los tuyos) merecen ser testigos presenciales de su 
disolución en la niebla de la vida. 
¿A ver si lo podemos conseguir! 
Seguiremos hablando otro día, papá. 
Ahora descansa. 

Se convoca a todos los cofrades 
a la reunión que tendrá lugar 

el sábado día 17 de mayo 
a las 19.00 horas en el salón parroquial 

de la iglesia arciprestal. 
La Junta 

CONVOCATORIA D'ASSEMBLEA 
GENERAL ORDINARIA 

En compliment de l'acord adoptat pel 

Consell Rector d'aquesta entitat i de 

conformitat amb el legal i estatutariament 

establert, es convoca a tots els socis de 

Caixa Rural per a celebrar l'assemblea 

general ordinaria, en l'auditori municipal 

situat en la plac;a de Sant Agustí d'aquesta 

localitat, el proxim dia 23 de maig, a les 

20.30 hores en primera convocatoria i a 

les 21 hores en segona, a ti de tractar els 

diferents punts del següent 

ORDRE DEL OlA 

1 r Examen de la gestió social. Aprovació, 

si procedeix, deis comptes anuals 

corresponents al passat exercici economic 

2007. 

2n Acord sobre distribució de resultats. 

3r Aprovació, si procedeix, de la liquidació 

del pressupost d'ingressos i despeses del 

Fons de Formació i Promoció Cooperativa 

de l'exercici anterior i pla d'inversions i 

despeses d'aquest fons per a l'exercici en 

curs. 

4t Nomenament d'auditor extern . 

Sé Elecció per a la renovació estatutaria 

de membres titulars del Consell Rector i 

suplent. 

6é Suggeriments i preguntes al Consell 

Rector. 

7é Decisió sobre l'aprovació de l'acta. 

Designa ció deis socis a aquest efecte. 

Vi na ros, 15 d'abril de 2008 
El president 

Manuel Molinos Borrás 



ACTUALITAT 

LAjuntament accelera la cessió deis terrenys 
pera la construcció del cinqué col·legi 
Es construira a 
la parce l·la que 
actualment alberga 
el camp de fu tbol 
de Les Capsades 

X. F. 

L'Ajuntament de Vinaros cedira a la 
conselleria la parcel·la de propietat 
municipal que actualment alberga el 
camp de futbol de Les Capsades per 
a la construcció del cinqué col·legi 
d'educació infantil i primaria. La 
parcel·la limita amb I'IES Leopoldo 
Querol, el carrer de Benet XIII i els 
terrenys que inicialment estan 
previstos per albergar aquest centre, 
actualment en tramits d'expropiació. 
La superfície total és de 9.540 m2 
que actualment tenen la qualificació 
per a ús esportiu, amb la qual cosa 
I'Ajuntament tramitara ara el seu canvi 
d'ús a dotacional docent. 

Els terrenys compleixen tots els 
requisits, i I'Ajuntament ha previst la 
reserva de 1.500 m2 que la conselleria 
demana per a futures ampliacions 
amb la incorporació deis terrenys -en 
el moment en que finalitze el procés 
d'expropiació- situats al costat, on 
el consistori tenia previst inicialment 
construir el centre educatiu. 
L'alcalde, Jordi Romeu, va indicar 
que aquesta cessió és fruit del 
treball conjunt entre el consistori i la 
Direcció General de Centres Educatius 
i "abreujara els terminis" per a la 
construcció del cinqué col ·legi, que 
es podría accelerar "mitjanc;:ant una 

construcció modular, una possibilitat 
que esta sospesant amb el director 
territorial de Centres Educatius, 
Francisco Baila': 
Finalment, Romeu va assegurar que 
el camp de Les Capsades continuara 
"sent camp de futbol fins que entren 
les maquines" i va mostrar el seu 
convenciment que quan arribe el 
moment, els xiquets ja gaudiran 
deis nous camps de futbol de gespa 
artificial de la Ciutat Esportiva. 
La comissió d'urbanisme del dilluns 
passat va aprovar l'inici de l'expedient 
de la cessió d'aquesta parcel·la, que 
s'aprovara en pie el proper dimarts. 

Comunicat de la Regidoria de Comer<; i lndústria aJ 
La Regidoria de Comen;: i lndústria de I'Ajuntament de 
Vinaros vol comunicar els següents assumptes: 
- En la Comissío Informativa de dimarts 6 de maig, es va / 
informar als grups de l'oposició de la decisió de comptar 
amb l'opinió de !'empresa pública Mercasa pertal de donar 
una nova visió al projecte de remodelació del Mercat 
Municipal. Pensem que el projecte actual de I'Equip 
de Govern és valid i ambiciós i que busca la millora de 
!'oferta comercial que s'ofereix al ciutada pero entenem 
que és just que el completem amb les aportacions 
que facen altres experts en remodelacions integrals 
de mercats minoristes com són els tecnics de Mercasa. 
Aquesta empresa és la que recentment ha presentat un 
projecte de remodelació del Mercat de Benicarló, que no 
redueix l'oferta d'aquell mercat sinó que també l'amplia 
i la millora. 

- D'aquesta manera, després d'una serie de reunions 
amb ells tant a Madrid com a Vinaros, hem decidit fer
los partícips del projecte, de manera que continuarem 
el dialeg mantingut amb els venedors actuals i amb 
l'oposició sobre el tema, amb la participació deis tecnics 
de Mercasa que ens aportaran un indubtable valor afegit 
al projecte. Tot i tenint en compte que la reforma del 
mercat no s'ha d'entendre només com una rehabilitació 
de l'edifici, sinó que aixo ha d'anar junta una renovació en 
la manera d'entendre el negoci que allí es desenvolupa i 
en els serveis que s'ofereixen als clients. 
- Per tant, la próxima acció sera una reunió on seran 
presents aquests tecnics on abordarem el punt en que 
ens trobem en la remodelació i que podem afegir-hi per 
tal que siga beneficiosa per als usuaris del mercat, que no 
són uns altres que els ciutadans. 

Regidor de comen; Vicent Albiol i Quer 

CURSOS D€.: 
-I"troduc.c.iÓ" o. lo. I"f'orl't\~ tic.o. 

-Wi"dows 
-Of'il'n~ tic.o. (wor~ exc.e~ ClC.C.tS, powerpoil\t) 

-PJ,otosJ,op - I"terMt 
- -Eóic.ió" de Video - Co"to.bilido.d 

1 O de maig 2008 

El consistori recorrera una 
sentencia pel valor deis 
terrenys de la ciutat 
esportiva 

X. F. 

L'Ajuntament de Vi na ros recorrera una 
sentencia desfavorable relativa als 
terrenys de la ciutat esportiva situada 
al carrer Major que !'obliga a pagar 
1.485.000 euros pel seu valor, segons 
va informar dimarts el primer tinent 
d'alcalde i regidor d'Urbanisme, Javier 
Balada. 
El consistori vinarossenc va taxar 
aquests terrenys en la quantitat de 
817.909 euros, en entendre que el 
coeficient d'aprofitament corresponia 
a 0,52 m2/m2, mentre la sentencia 
dicta que l'aprofitament mitja hauria 
de ser superior perque tot i que els 

. terrenys tenien la qualificació de no 
urbanitzables, s'haurien d'havervalorat 
com si es tractés de sol urbanitzable. 

Una rotonda regulara el 
transit entre l'avinguda 
de Barcelona i el carrer 
de Garcia Julve 

X. F. 

L'Ajuntament de Vinaros ha informat 
que construira una nova rotonda per 
resoldre els problemes de circulació 
en el creuament entre l'avinguda de 
Barcelona i el carrer de Garcia Julve. 
Segons el regidor d'Urbanisme, 
Javier Balada, aquesta rotonda sera 
inicialment provisional per tal de 
comprovar-ne el funcionament fins a 
la seua realització definitiva. 
El mateix sistema ha seguit el consistori 
a la zona de la pista d'atletisme, on 
després d'un període de proves 
qualificat de satisfactori, Balada va 
anunciar que es construira de manera 
definitiva. El regidor d'Urbanisme 
va informar, a més, que el consistori 
també té un especial interés a realitzar 
en un futur proxim la rotonda entre 
l'avinguda de la Llibertat i l'avinguda 
de Barcelona. 

El alumno se encontrará cómodo en el entorno 
y equipos en los que habitualmente trabaja 

e-dukalia 

Le ayudamos a introducirse de manera 
sencilla al uso del ordenador 

Aprenda a navegar por internet y tenga su 

Para más información: propio correo en 3 horas 

Clases a domicilio 639 35 50 56 
www.e-dukalia.com 



ACTUALITAT 

El PP demana tornar a incorporar la construcció 
d'un túnel en el projecte del passeig marítim 
Juan propasa invertir el 1.800.000 euros que I'Ajuntament havia destinat a la residencia pera la 
seua construcció 

iJ 

El portaveu del PP de Vinarós, Juan Bautista Juan, 
va pro posar a I'Equip de Govern que invertisca 1'1 ,8 
milions d'euros de pressupost que havia destinat a 
la residencia de la tercera edat en la construcció del 
túnel que connectaria els dos parquings en les obres 
de remodelació del passeig marítim. 
Juan, que va comparéixer acompanyat del president 
local del partit, Enrique Chaler, va indicar que 
I'Ajuntament pot disposar d'aquesta quantitat, atés 
que ha decidit canviar el model de gestió de la 
residencia mitjan<;ant la concessió d'obra pública. 
El portaveu popular va destacar la importancia 
de recuperar en el projecte aquesta connexió 
"que I'Equip de Govern ha eliminat en les últimes 
modificacions del projecte per haver esgotat els 
recursos". 
Juan també va criticar el decurs de les obres de 
remodelació del passeig, "una obra interminable, 
que esta causant moltes molesties a la gent de 

Vinarós i desesperació per als negocis allí ubicats i 
en general a tot el comer<; de la ciutat': Unes obres 
que, segons Juan, "no només acumulen infinitat de 
sobrecostos i modificacions, sinó també molt de 
retard, aconseguint col·lapsar el transit de Vinarós 
avui i probablement en el futur, si no es fa el túnel': 
Juan també va lamentar "que un poble abocat a la 
mar visea ara girat d'esquenes a ella" i va qüestionar 
que les obres disposen del permís de Costes del 
Govern central "perqué encara no se'ns ha informat". 
El portaveu popular també va criticar que les obres 
de la primera fase "han creat nous escalons davant 
de Costa i Borras que comporten una barrera 
arquitectónica i suposen un perill important". 
En aquest sentit, es va preguntar "de qui seria 
responsabilitat si algú es lesiona en aquests escalons'; 
i va demanar a la ciutadania que haja tingut algun 
incident amb aquests escalons "que ho denuncie a la 
Policía Local per fer les reclamacions pertinents': 
Finalment, Juan va exigir a I'Equip de Govern que 
aquesta primera fase "estiga acabada abans de 
festes': 

Carta a Zapatero 
D'altra banda, el PP de Vinarós va enviar el passat 
5 de maig una carta al president del Govern, José 
Luis Rodríguez Zapatero, i una altra a la ministra 
de Foment, Magdalena Álvarez, per transmetre'ls 
!'exigencia de la millora deis trens de rodalies entre 
Castelló i Vinarós. 

El BLOC reclama que es convoque el Consell Local 
Agrari i el de Cultura 
Fontanet insta a I'Equip de Govern que flnalitzen algunes de les obres abans de la campanya d'estiu 

XF 

El BLOC de Vinarós va demanar dilluns a I'Equip de 
Govern la convocatoria del Consell Local Agrari i del 
Consell de Cultura "per escoltar i aplicar les aportacions 
deis representants de les entitats i associacions 
interessades en aquestes arees': 
El portaveu de la formació, Domenec Fontanet, 
va recordar que durant els nou mesos d'aquesta 
legislatura cap d'aquests dos consells de participació 
ha estat convocat ni s'ha realitzat cap reunió per 
tractar temes d'interés que afecten aquestes arees. El 
redidor va criticar que el Consell Local Agrari, un deis 
primers a crear-se en l'ajuntament, "no ha donat les 
e1pectatives de funcionalitat'; i del qual va destacar la 
séua importancia "perqué s'encarrega de prioritzar en 
l'asfaltatge de camins i neteja de voreres, tractar sobre 
robatoris a les finques, la fira agrícola i altres temes que 
des que ha comen<;at aquesta legislatura encara no 
s'han parlat': 

En el mateix sentit, Fontanet també va demanar la 
convocatoria del Consell de Cultura, "on el conjunt deis 
representants de les entitats culturals informen de les 
seues idees, propostes o mancances': 
Campanya d'estiu 
D'altra banda, el regidor nacionalista va alertar I'Equip 
de Govern que la campanya d'estiu e~ta a punt 
d'arribar "i hi ha algunes mancances que afecten 
considerablement a l'hora de donar un bon servei 
a la ciutadania i als visitants': Aquestes mancances, 
segons Fontanet, són degudes principalment "a les 
obres que durant els últims mesosVinarós esta patint, 
i que ha dificultat molt oferir un bon servei comercial i 
gastronómic': 
El regidor va demanar que les obres del carrer del Pilar, 
el carrer de Sant Francesc, l'avinguda del País Valencia, 
el carrer de I'Angel, la primera i segona fase del passeig 
marítim "s'acaben com més prompte millor" i que 
des de l'ajuntament "es reclame a les empreses que 
efectuen aquestes obres amb rapidesa': 
Nius de metralladores 
Finalment, el responsable de Cultura i Patrimoni del 
BLOC, Alfred Gómez, va demanar al consistori actuar 
de manera immediata en la conservació deis nius de 
metralladores de la Guerra Civil que hi ha a Vinarós. 
Gómez va proposar"acotar amb una reixa i condicionar 
aquests vestigis com més prompte millar per poder 
visitar-los com un atractiu turístic i cultural més de la 
nostra ciutat': 
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La crisi de la 
construcció atura 
algunes obres de 
Vinares 

xr 

Vinarós té actualment algunes 
obres aturades a causa de la 
crisi del sector de la construcció. 
El regidor d'Urbanisme, Javier 
Balada, va indicar dimarts que 
les consequencies d'aquesta 
"desacceleració" en el sector afecta 
alguns promotors i el consistori ha 
demanat la corresponentadequació 
de les zones ocupades per algunes 
obres i els seus accessos "per 
evitar accidents". D'entre aquestes 
empreses, Balada va anomenar la 
que s'encarrega del PAI de I'Hort 
deis Farga, que ha fet suspensió de 
pagaments, i amb qui el consistorité 
prevista una reunió amb el director 
general de l'obra "per donar una 
solució al gran clot i l'aigua que allí 
hi ha emmagatzemada': 
Aquesta mateixa empresa, segons 
Balada, també ha deixat pendent 
una altra obra al carrer del Pilar, i 
el consistori "n'haura d'executar 
l'aval per realitzar la neteja al 
voltant d'uns edificis que estaven 
practicament finalitzats". 

El desenvolupament 
de dos PAI 
permetra crear 
més habitatges de 
protecció oficial 

El primer tinent d'alcalde i regi 
dor d 'Urbanisme, Javier Balada, 
va informar dimarts que la Junta 
de Govern ha decidit tornar a con
vocar el concurs d'habitatges de 
protecció oficial (VPO) a la zona 
de Villa Betania, a l'avinguda de 
Castelló. Balada va indicar que el 
consistori tornara a convocar el 
concurs "donant prioritat al des
envolupament de millares socials 
com els habitatges de lloguer, per 
a discapacitats i el maxim nombre 
d'habitatges de VPO". 
El responsable d'Urbanisme també 
va anunciar la próxima convocatoria 
de concurs per desenvolupar 
habitatges protegits al PAI SUR 16, 
al carrer de les Camaraes, situat al 
costat de la piscina municipal. Amb 
el desenvolupament d'aquests 
habitatges, juntament amb els 500 
previstos al sector de Joan XXIII, 
I'Ajuntament disposara de prop de 
600 habitatges protegits. 



ACTUALITAT 

LAjuntament convoca els premis de pintura, 
literatura i la beca d'investigaciq 

Xavier Palomo i Maria Oolors Mi ralles. LAjuntament ha 
editat uns tríptics ambles bases de cada certamen 

La regidora de Cultura de I'Ajuntament de 
Vinaros, Maria Dolors Miralles, i l'arxiver 
municipal, Javier Palomo, van informar 
dimecres de l'aprovació de les bases per 
al IV Premi de Literatura Digital Ciutat de 
Vinaros, el XXV Certamen Internacional de 
pintura i la 111 Beca peral desenvolupament 
de treballs d'investigació. 
Dirigida a persones menors de 35 anys, 
la 111 Beca per al desenvolupament de 
treballs d'investigació té una dotació de 
3.500 euros i el termini de recepció de les 
sol·licituds finalitza el proper 28 de maig. 

XF 

Respecte al concurs de literatura digital, 
hi haura premi per a les modalitats de 
narrativa i poesia, dotades cadascuna 
amb 2.500 euros de premi, a més d'una 
m en ció especial de 1.000 euros. El 30 de 
setembre de 2008 finalitzara el termini de 
presentació de les obres. 
Finalment, la XXV edició del certamen 
internacional de pintura tindra un únic 
premi de 6.000 euros. Les obres s'hauran 
de presentar abans del 19 de setembre i 
s'exposaran a l'auditori del 25 de setembre 
al 19 d'octubre de 2008. 

Vi na ros homenatja les víctimes deis 
camps d'extermini nazis 

Vinaros va retre dimecres un emotiu 
i sincer homenatge a les víctimes 
vinarossenques deis camps d'extermini 
nazi, en el momument dedicat a la seua 
memoria que es traba situat dins del 
cementiri municipal. 
Després deis parlaments a carrec de 
l'arxiver municipal, Xavier Palomo i de 
!'alcalde, Jordi Romeu, que van recordar 
tates les víctimes i el testimoni que al 
llarg de la seua vida va donar Francesc 
Batiste Baila, el silenci fou trencat per un 
cant a la llibertat composat per soldats 
presos de Mauthausen l'any 1933 com a 

resposta a una pallissa propinada per les 
SS. Abans de l'ofrena floral Nati Romeu 
va llegir el manifest, el jurament deis 
supervivents del camp d'extermini de 
Mauthausen, entre ells Francesc Batiste 
Baila, de mantenir i divulgar la memoria 
d'aquells fets per evitar que la historia es 
torne a repetir. 
L'acte va comptar amb la presencia 
de representants del consistori, de la 
Fundació Caixa Vinaros, familiars deis 
vinarossencs morts als camps d'extermini 
nazi, familiars de Francesc Batiste Baila i 
representants d'algunes associacions. 

10 de maig 2008 

Vi na ros reivindica el1 de mayo 

Vinaros fue la única ciudad 
del norte de la provincia que, 
un año más, organizó un acto 
para celebrar la fiesta del 
trabajador. Habitualmente, 
la concentración que 
siempre se hace en la 
plaza Primero de Mayo, 
está organizada por la 
Confederación General del 
Trabajo (CGT). Asimismo, 
se añaden otros colectivos 
sindicales, agrupaciones 
vecinales y partidos. Así el 

• 

EmiiJF'fJnollulu 

pasado jueves, estuvieron 
en la fiesta laboral el Bloc 
Nacionalista Valencia, la 
Associació de ve·lns Migjorn, 
la Assemblea de Joves de 
Vinaros y el colectivo Aplec 
del Sénia . 
Pasado el mediodía, sobre 
el escenario montado 
a tal efecto, se leyeron 
distintos parlamentos y, 
posteriormente, hubo una 
comida de hermandad en la 
misma plaza . 



Vi na rOs coma exemple mundial 
El projecte Microcostes de la costa sud queda finalista al Premi Europeu de I'Espai Públic Urba 2008 

La revista Diseño Interior publica un amp li reportatge d'aquest mateix projecte en l'edició de maig i el suplement El Viajero del 

diari El País el posa coma exemp le de funcionalitat 

X. F. 

El nom de Vi na ros esta sonant amb for<;:a aquests dies. 

La costa sud s'esta posant com a exemple en l'ambit 

nacional i internacional. El projecte Microcostes, que 

l'arquitecte Vicent Gua ll art - autor també del projecte 

del passeig marítim- va realitzar en aquesta zona 

rocosa plena de petites cales, ha quedat finalista en 

la cinquena edició del Prem i Europeu de I'Espai Públic 

Urba 2008. Les plataformes de fusta que s'integren en 

aquest paisatge de la nostra costa també han estat 

motiu d'un ampli reportatge a la revista Diseño Interior, 

un mitja espec ialitzat en interiorisme, arquitectura ·-· 
i disseny. A esca la nacional, també el diari El País, en 

el suplement anomenat El Viajero, destaca com a 

exemple la seua funcionalitat i la particular manera 

que ha tingut Vi na ros d'entendre i gaudir del mar. 

El Premi Europeu de I'Espai Públic Urba 
2008 és una iniciativa amb resso en dife
rents pa"isos europeus com Anglaterra, 
Fran<;a, Austria, Finlandia o Holanda. El 
Centre de Cultura Contemporania de 
Barcelona (CCCB) coorganitza aquest premi 
amb I'Architecture Foundation de Londres, 
I'Architekturzentrum Wien de Viena, la Cité 
de I'Architecture et du Patrimoine de París, 
el Suomen Rakennustaiteen Museo d'Hel
sinki i el Nederlands Architectuurinstitut 
de Rotterdam. El premi pretén promoure 
i reconéixer els processos de recuperació 
de la dimensió pública deis espais urbans 
a Europa i la se u a capacitat per fomentar la 
democracia i la inclusió social a les nostres 
ciutats. Aquest any s'hi han presentat 176 
projectes de 26 pa·lsos diferents. 
El projecte Barking Town Square, ubicat 
en un barri periferic degradat socialment 
i economicament de l'est de Londres, s'ha 
endut el premi en reconeixement a una 
arquitectura col -lectiva, ideada per diferents 
autors i promoguda per ens públics i privats, 
amb la participació deis ve"lns. 
Pero el projecte que ha aplicat Guallart a la 
costa sud de Vi na ros tampoc no ha passat 

per alt en els mltJans de comunicac1o 
nacionals especialitzats. La revista Diseño 
Interior d'aquest mes de maig publica 
un ampli reportatge on aquestes illes 
artificials són posades com a exemple de 
funcionalitat, ion l'arquitecte responsable, 
Vicent Guallart, detalla les seues fonts 
d'inspiració. El reportatge, sota el títol 
"Paisaje de islas artificiales'; destaca la 
interacció amb el mar sense intervenir en 
l'entorn original d'aquestes plataformes. 
Una altra publicació nacional que s'ha 
fet resso d'aquest mateix projecte ha 
estat el suplement El Viajero que el diari 
El País publica els dissabtes. En l'apartat 
"Curiosidades viajeras'; aquest suplement 
destaca, juntament amb un altre projecte 
de Copenhague, la intel·ligent utilització 
d'aquest espai de la nostra ciutat com una 
manera d'apropar-se al mar, d 'entendre'l i 
gaudir-ne. 
Cal recordar que el passat 13 de setembre 
de 2007, l'lnstitut Valencia d'Art Modern 
(IVAM) va muntar una exposició deis 
projectes més destacats de Guallart, entre 
els quals també hi havia el del passeig 
marítim i el de la costa sud. 



La revista Diseño Interior publica aquest 
mes un ampli reportatgede les Microcostes 
creades per Vicent Guallart a la zona 
turística sud de Vinarós. 
El diari El País també destaca en el 
seu suplement El viajero la particular 

concepció que té Vinarós de conviure 
amb el mar gracies al desenvolupament 
d'aquest projecte 

ELPAIS 
CURIOSIDADES VIAJERAS 

PlATAFORMAS DE SOL Y MAR 
Dos formas de acercarse ál mar, de entenderlo y disfrutarlo. La .¡ 
primera, en Copenhague; consiste en UII!l gran plataforma escal.o
nada (aniba), diseñada por el estudio-danés White Arkitekter AB 
bajo la dirección del arqUitecto Fredrik Pettersson, que domesti-
ca la fuerza de las olas hasta.· hacer del rru:u-una piscina. Una pasa
rela.de madera cose la eStructura a la playa. Dentro, el espacio 
cambia a medida que . · · 
uno se desplaza. Y su 
furma circular prote- . 
ge el interior del vien
to. El segundo es un 
proyecto de Vicente 
Guallart (a la d~ 
cha). El arquitecto va
lenciano ha diseñado 
unas plataformas que 
resaltan la belleza de 
las abruptas calas de 
la costa sur de Vina
rós (Castellón).Aqui lafuenadel mar permanece intacta ante es-
tas figuras hexagonales de diStintos tamaños cuya formase inspi-
ra en la roca de Peñíscola. Guallart da ritmo al paisaje, y la gente, 
en días de. buen tiempo, se acerca hasta aquí a tomar el so~ char-
lar o leer. R. F. B. 1 www.wfllte.dk; Ww...guaRartcom. 

AN11MOSQUITOS 
Emisor de ultrasoni
dos de bolsillo con ' 
una frecuencia que 
ahuyenta los mosqni-

·1 Jornadas de Intercambio 
Gastronómico 
Andorra-Vi na ros 

la ·concejalía de Turismo del Ayuntamiento .de 
Vinarós junto con Joan ~renguer, crítico y pé~iodista 
gastronómico· .de Andor~a, han ·colaborado . para 
llevar.a cabO las primeras )ormidas de Intercambio 
Gastronómico. la presentación de estas jom~das en 
Andorra tuvo lugar el día 29 de abril en el restaurante 
Borda.Estevet y se llevan a cabo durante la prímera 
quincena de mayo. En la segunda quincena de mayo 
se realizarán en . Vinarós c-uya presentación tendrá 
lugar el próximo 13 de mayo. 
Al ·acto d~ presentación, · acudieron representantes 
institucionales . del país, así corrio el vicepresidente 
de la. Unió Hotelera d'Andorra y·diversos medios de 
comunicación. Una deguStación de laogostinQs de 
Vmaros fue servido al finalizar el-acto. ' . 
Vinaros y Andorra son dos destinos turísticos 
diferentes; Vi na ros, ciudad costera del norte dé' la 
Comunidad Valenciana, y Andorra, país pirenaicó. los 
prOd~ctos turísticos estrella de Andorra son la nieve 
y el comercio, mientras que Vinaros destaca por el sol 
y playa y una-apuesta decidida por crear una oferta 
t~rístic::a familiar de calidad. · · 
-E~· objetivo . de estas jornadas es dar a conocer ·la 

· gasti'90omfa de Vinaros y . la ciudad como· destino 
·turístiC-o. Vinarós pretende internacionalizar su imagen 
como destino gastronómico de calidad, .además de 
establecer una línea de colaboración· con los cocineros 
y la gastronomía de Andor'ra que permita a las dos 
partes intercambiar conocimientos e innovar en el 
sector gastronómico. 
En estas jornadas se ofrece la posibilidad de probar 

.· menús elaborados por cocineros de los dos lugares. 
· Las recetas tendrán como ingrediente principal el 
· langostino de Vinaros y· la carne . de Andorra.las 
- j~madas se celebran en los cuatro miércoles del mes 

de mayo. La primera quincena del n;¡es en Andorra y la 
segunda, en Vinaros. Los restauran~es participantes en 
las jornadas son: el restaurante Borda Estevet ofreCerá 
su menú ·en el restaurante Bergantín, el restaurante 

· el Xalet ofrecerá su menú en el restaurante Mesón 
de la Mera, eJ restaur.ante ·del Hotel Cárlton Plaza 

· ofrecerá su menú en el restaurante Rafello Cristalero 
y el restaurante Don Denis ofreCerá su menú en el 

. restaurante la Cocina de Javier Ramos. 
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21 de maig · 
Af Mesón de la Mera, menú ofert per Restaurant Xalet d'Andorra 

Al restaurant Rafello Cristalero, menú ofert per Hotel Car1ton Plaza d"Andorra 

28 de maig 
Al restaurant Bergantin, menú ofert per Restaurant Borda Estevet d'Andorra 

A La Cocina de Javier Ramos, menú ofert per Restaurant Don Denis d'Andorra 

Més info : Tourist lnfo VinarOs. Placa de Jovellar, 2 · Tel. 964 45 33 34 

www.turisme.vinaros.org 
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Dona sangre 

DONAClON DE SANGRE 
VINAROS 

CENTRO DE SALUD 
DIA 19 DE MAYO 
HORARIO DE 17:00-21:00 

CENTRO DE TRANSFUSIÓN DE LA COMUNIDAD VALENCIANA 

Alicante: 965 658 112 Castellón: 964 374 800 Valencia: 963 868 100 

Vuélc~te con 
la vida 

85 años 
Felicidades 
abuelito por 
tus 85 años 

1 • ":::::> 

Centro Municipal 
de la 
de Vi na ros 

RMIGUETS 
Sis amics 
celebrant 

la comunió 
el 27 d'abril 

QUINR FESTR 
Xe' Quina 
festa vam 

armar 
les sis 

mamas de 
comunió 

Se convoca a los sres socios a la asamblea 
general que se celebrará el viernes día 23 de 
mayo de 2008 a las 17.30 horas en primera 
convocatoria y a las 18 horas en segunda 
con el siguiente orden del día: 

Orden del día 
1 °) Lectura y aprovación del acta anterior 
2°) Estado de cuentas 

1 o de rnalg 2008 

3°) Comunicar a los sres socios la baja por 
problemas personales del miembro de la 
junta Dña Carmen Forner Vida l. Si hay algún 
interesado en suplir la baja de dicha sra en 
la junta directiva puede comunicarlo a la 
misma. 
4) Ruegos y preguntas 

La junta 



\ 

FRMR 
En el Canal Cuatro, hasta 
hace muy poco, había un 
concurso de baile llamado 
Fama, y como todos sabéis 
uno de finalistas fue Hugo 
(el novio de Mary). Pues 
bien, este bailarín estaba 
el viernes 2 de mayo 
en el polideportivo de 
Gandia y allí coincidió 

COMUNIÓ 

con nuestras pati nadaras 
que iban a participar en 
el campeonato provincial. 
Ellas al reconocerlo fueron 
a saludarlo y pasaron un 
rato charlando con él. Le 
enseñaron la coreografía y 
Hugo muy amablemente 
les ayudó con algún paso 
de baile. 

Los padres de las patinadoras creando 
afición con la nueva equipación del club 

Maria Zaragoza Llanes s'ho va passar molt 
bé el dia de la seua primera comunió 
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"PREMIROR 
Lidia Arnau Marqués de tercer de primaria del CEIP 
Assumpció va rebre de mans del conseller de Benestar 
Social a la Universitat Politécnica de Valencia el segon 
premi corresponent a la província de Castelló pel 
seu treball d'arts plastiques en el concurs "Premios 
escolares para evitar tropiezos 2007-2008". 

NOTR Las mayorales de San Isidro 

Las mayorales de San Isidro invitan a los agricultores a 
la misa que se celebrará el día 15 de mayo a las 12 h, 
en la iglesia arciprestal para honrar al patrón. 

Habrá una comida de hermandad en el restaurante 
La Isla. El precio será de 32 euros por persona. 

Los Mayorales 
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She/1 Eco-Maratón 
Només queden 12 di es 

Nogaro (Fran~a) 22 de maig 

L'lnstitut Vi/aplana d'Educació Secundaria sera un deis 200 participants. 

Entrevista amb 

Vanesa 

Pilotdel 
¿Liagostí' 

Us prese ntem la pil ot del Llagostí, és l'única alumna 
del módul d 'a utomoció de I'IES Vilaplana. Ella sera 
l'enca rregada de conduir el cotxe en la bona di recc ió. 

• Com et diuen? 
• Vanesa Fuente Gil 
• Quants anys tens? 
• 27 anys. 
• Com va aixo de ser l'única xica 
del grup? 
·Té molts avantatges. 
• M'he assabentat que tu portes 
el cotxe, et fa il·lusió? 
·Sí, molta. 
• En quina part del projecte has 
treballat? 
• En el sistema de direcció en el 
primer cotxe i ara est ic t reballant 
en el xassís del segon cotxe. 
• Tens bona relació amb els xics 
del grup? 
• Sí, de vegades els faig rabiar, 
pero ells també a mi i passem 
una bona estona. 

Quan fa que estudies 
medmica? 
• Aquest és el primer any que 
ho estudio en un centre, pero 
fa temps que vaig comen <;ar a 
practicar amb cotxes meus. 

Amb quins materials 
treballeu? 
·En el segon cotxe, el que anira al 
concurs, util itzem fibra de vidre, 
tubs amb aliatge d'alumini per 
a reduir pes i hem comprat un 
motor d'Onda amb prestacions 
adients per al nostre cotxe. Una 
cosa interessant és que hem 
dissenyat el segon cotxe en una 
maqueta en 3D. 
·Que opines sobre el projecte? 
• Opino que és una manera 

d'aprendre coses noves i 
experimentar sensasions de 
triomf. 1 tot aixo fa grans les 
nostres il ·lusions. 
• Quant temps invertiu en el 
projecte? 
• Tot el que podem. 
• Treballeu en el cotxe fora de 
l'horari de l'institut? 
• Sí, quedem per les vesprades a 
les cinc. Estem en diferents tallers 
que col·laboren en el nostre 
prototipus. 
• Com es vam prendre els xics 
que una xica formés part de 
l'equip? 
• Bé, en cap moment em vaig 
sentir despla<;ada. 
• Que et va atraure per a fer 
mecé'mica? 
• Trencar cotxes i haver-los 
d'arreglar jo mateixa. 
• Que t'ha aportat treballar en 
aquest projecte? 
·Noves idees i coneixements que 
em fan seguir endavant en el 
projecte . 
• Quina recompensa esperes 
per tant d'esforc; invertit? 
• Passar almenys les proves de 
verificació i poder participar en 
un intent on poder comprovar el 
rendiment del nostre cotxe. 

Si guanyes, com ho 
celebraras? 
• Amb una gran festa, aixo segur. 

Bon viatge Vanesa! 
TALLER DE PREMSA lES V/LA PLANA 

· ............................................................................. · 

1 O dE ma1g 2008 

todosconelsahara.com 

El passat 28 d'abril Dhi Mohamed, subdelegat del poble sahrauí a la 
Comunitat Valenciana, va fer una xarrada a la biblioteca municipal de 
Vinaros convocada per I'Associació d'Amics del Poble Sahrauí SMARA. Dhi 
va ser contudent i dura l'hora de dibuixar la situació actual del seu poble 
en els campaments de refug iats de Tindouf: "sobrevivim grades a l'ajuda 
internacional, per aixo podem menjar i per aixo comptem amb unes 
mínimes infraestructures que fan possible la vida als campaments. 
Estem prou desesperanc;ats amb la possibil itat d'aconseguir una 
sortida política a la nostra situació. Ja són 33 anys d'exili i de promeses 
d'un referendum que puga decidir el nostre futur. Els campaments 
funcionen grades a l'organització de les dones. Els joves que han 
anat a fer estudis superiors a altres pa"isos, quan tornen, es troben 
amb interminables jornades preguntant-se quan podran viure en 
eixe Sahara que només han vist en els seus somnis. Els homes estan 
vigilants, junt al mur que el Marroc va alc;ar per tal d'impedir l'accés 
al nostre pa·is ocupat. Dhi, no obstant aixó, es mostra orgullós quan 
record a que a pesar de les precarietats la totalitat de xiquets i xiquetes 
estan escolaritzats i als campaments hi ha una mínima infraestructura 
medica per tal d'atendre les necessitats més basiques. És fonamental 
que la nostra situado no s'oblide. El silenci és la mort. 
En aquest sentit destacarem dos propostes. D'una banda, informem 
que aquelles persones que vu lguen mostrar la seua solidaritat amb 
el poble sahrauí, podem fer-ho adherint-se al manisfest de la pagina 
web todosconelsahara.com. Esta redactat per artistes espanyols 
que col·laboren en el Festiva l de Cine del Sahara. L.'escrit demana 
el reconeixement de l'organització política del poble sahrauí en les 
negociacions internacionals. És tant comuna aposta perque l'admistració 
política d'Espanya assolisca la seua responsabilitat amb aquesta causa. 
L.'objectiu de la campanya és juntar 500.000 adhesions abans del 15 de 
setembre per tal d'entregar-les al Govern espanyol. 
La segona proposta és participar en el programa de Vacances en Pau. Ja 
fa catorze anys que famílies acollidores i ajuntaments col ·laboradors fan 
possib le que un grapat de xiquets arriben fins a les nostres comarques 
per ta l de gaudir d'al ló que nosa ltres tenim: afecte, aliments, comoditats, 
revisions mediques, jocs lúdics, mar ... Si estas interessat a participar-hi 
truca al 679416065. 
En qua lsevol cas, dos formes de combatre la indiferencia i la passivitat, 
acti t uds que, amb el silenci, no fan sinó mantenir la injustícia com a 
situació inevitable. 
1 aixó, si volem, no és cert. Jll 

~MARA ••• SMARA Vinares 

·f' aecc o 
La Asociacion Española contra el Cáncer, Junta Local de Vinaros, 
comunica a sus socios y público en general, que el próximo sábado 24 
de mayo, como ya viene siendo habitual y de forma gratuita, tendra 
lugar en el local de la asociación situado en la travesía San Vicente no 3 
- 1°, la consulta de revisión de la piel que llevará a cabo la dermatóloga 
Isabel Hernández, en horario de 1 O a 13 horas. 
Todas aquellas personas interesadas en acudir a la misma, rogamos se 
pongan en contacto con nosotros a fin de concertar una cita, llamando 
al teléfono de la asociación 964.451.629, de miércoles a viernes, y en 
horario de 1 O a 14 h, o bien a los siguientes móviles: 

Psicóloga (Marta)- 670.629.345 
Presidenta (Conchita)- 661.918.815 

Secretario (Joaquín)- 607.284.655 
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Setmana anglesa 
El Departament d'Anglés de I'IES 
Leopoldo Querol va dur a ter
me una sortida didilCtica de cinc 
dies a I'Aula d'Europa Saint Geor-

ge de Faura del dia 21 al 25 d'abril. 
Hi van participar un total de 58 alum
nes acompanyats per un professor i 
una professora de l'institut. Les classes 

intensives i les activitats esportives i 
de lleure que es van realitzar van ser 
molt participatives i profitoses. A més, 
els alumnes en van gaudir molt. Les 

imatges mostren unes instantimies 
de l'acte de lliurament de diplomes i 
medalles amb que va finalitzar !'ano
menada "setmana anglesa': 

Gracies a la campanya 'Educa ndo al Ogromóvil' 

Vinar o~ a1~ x1quets educació vial 

Uns 600 alumnes vinarossencs de 8 i 9 anys van 
poder gaudir dimarts a l'auditori d 'un audiovisual 
d'educació vial en el marc de la campanya 
anomenada Educando al Ogromóvil. 
El projecte, desenvolupat per !'empresa Norauto 
i !'editorial Everest i en el qual ha col ·laborat 
estretament la Direcció General de Transit 
(DGT), tracta de manera divertida la formació 
i la responsabilitat sobre la problematica del 

r----

transit, a través d'una serie d'endevinalles, jocs 
i activitats, i de la lectura del llibre Educant a 
I'Ogromóvil escrit per Antonio de Benito. Amb 
aquesta iniciativa, es pretén educar de forma 
lúdica els alumnes sobre la importancia de ser 
un bon vianant i conductor, i de respectar habits 
com cardar-se el cinturó de seguretat, posar-se 
les armilles reflectants i utilitzar el case quan 
munten en bicicleta. 

GDMBAU 
MUDANZAS- TRANSrOITES 
MONTAJE Y DESMONTAJE, EMBALAJE, 
GUARDAMUEBLES, PLATAFORMA 
ELEVADORA Y ESCALERA MONTAMUEBLES. 
OFICINAS: 
C! PUENTE, 87- 12500 VINARiJS GUARDAMUEBLES: 

El contingut del llibre ha estat revisat per l'area 
pedagógica infantil de la DGT a Madrid. Norauto 
va decidir que en tates les poblacions on 
!'empresa tingués un centre, entregaría un llibre 
pera cada xiquet. A més, la DGT a Valladolid ha 
cedit per a la campanya un lot de DVD referits 
a la conducció vial que s'entreguen als diferents 
consistoris. Cada ajuntament en tria un i passa 
!'audiovisual per als grups d'alumnes. 

TEL. 964 451121- FAX 964 459 200 -MÓVIL 666 579 180 POL. IND. El COLLET- CALLE E- PARCELA 417- 12580 DEN/CARLÓ 
------------------' 
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Dia del soci 
La Penya Bar~a va celebrar dissabte passat el diJ del soc i 

11. S 2008 

ALQUILO SIN TWPASO 
TALLER ELECTRICIDAD·FONTA ERIA 

120 M2 APROX. BUEN PRECIO.CENTRO VINAROS 
INTERESADOS LLAMAR AL TEL. 649 300 621 

CLINICA DENTAL Plac;a de I'Hort deis 
Escribano, 3 entlo. 3 

MAESTRAl tel. 964 452 671 
[detrás de la Policía Local] 

' VI N AROS 
odontología general e infantil 
ortodoncia y periodoncia 
implantes y cirugía oral Dra. PILAR MONLLAU MONFORT 



Fallece 
Agustí Baila 
Fue presidente de la 

Sociedad Musica l La 

Alianza e impu lsor de l 

ba loncesto femenino 

en la ciudad 

La parroquia Santa Magdalena de 
Vinares acogió el pasado viernes 2 
por la tarde las exequias fúnebres del 
que fuera presidente de la Sociedad 
Musical La Alianza e impulsor del 
baloncesto femenino en la ciudad, 
Agustí Baila Blanchadell, fallecido 
tras larga enfermedad a los 58 años. 
Los componentes de la banda de La 
Alianza que no se habían desplazado 
a Madrid para una actuación del 
2 de mayo acompañaron con 
música el cortejo fúnebre, desde el 
tanatorio, seguido por una multitud 
de personas, más de la mitad de 
las cuales no pudieron acceder al 
templo por tan alta asistencia. Baila 
era funcionario del Ayuntamiento, 
donde había ejercido como tesorero 
e interventor habilitado. La web del 
Club Baloncesto Vinares recoge lo 
siguiente: 

El Club Baloncesto Vinaros quiere 
transmitir desde estas líneas su más 
sentido pésame a la familia y amigos 
de Agustín Baila Branchade/1. La 
entidad vive momentos agridulces, ya 
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que a la alegría de poder disputar por 
primera vez en su historia una Fase 
de Ascenso a Liga Femenina, ha de 
sumarse la pena por la pérdida de uno 
de los socios fundadores de la entidad, 
y estandarte de la lucha y el apoyo al 
baloncesto femenino en Vi na ros. 
El presidente del club, Isaac Chaler, 
destacó la figura de Baila como "la 
persona que levantó el baloncesto 
femenino en Vinares, él se implicó 
desde el primer momento en las 
categorías femeninas del club, 
estuvo tirando del carro, entrenando 
a los equipos, y ha dedicado su 
vida a los jugadores y jugadoras, 
sobre todo a ellas". "Agustín era 
toda una institución en nuestra 
entidad'; señalaba Chaler, "y llevó 
el baloncesto femenino a lo más 
alto, hoy es un día muy triste para 
todos, para su familia y amigos, y 
para la familia del baloncesto". Todo 
el Club Baloncesto Vinares se une 
al dolor de la familia de Agustín 
Baila Branchadell en estos duros 
momentos. 

Alumnos del lES Leopoldo Querol publican un 
periódico en 'El País de los Estudiantes' 
Los alumn os de primero de Bachillerato del lES Leopoldo Querol que cursan la 

asignatura optativa Castel lano: lengua y documentación, han publicado por segundo 

año un periódico en El País de los Estudiantes. El periódico se titul a Yoqésénews y 
cuenta con diferentes secciones. 

En el apartado de "Sociedad y cultura'; se 
entrevista al poeta vinarocense Joan-Eiies Adell 
quien afirma que la literatura catalana no tiene 
nada que envidiar, pero que es infravalorada por 
los medios; asimismo explica quiénes son los 
"imparables'; grupo poético al que pertenece, y 
habla del Premi de Literatura Digital Ciutat de 
Vinares. La página de"Medio ambiente" se centra 
en el proyecto de instalar una planta de gas en 
Vinares y recoge unas declaraciones de Laia 
Grañana, portavoz de la Plataforma en Defensa 
de les Terres del Sénia, en las que asegura que 
la planta "sólo beneficiará a ESCAL UGS y a ACS". 
Además hay otras páginas dedicadas al viaje de 
estudios a Italia del año pasado, una entrevista 
a Irene Márquez Fibla, patinadora del Club de 
Patinaje Vinares, información relacionada con 
deporte y salud y, por último, una aproximación 

al fenómeno migratorio en España. 
El periódico lo han escrito Éricka Barreiro 
Medina, lonela Chindris Susca, Núria Paula 
Safont Pitarch, Irene Salazar lnnocenti, 
Rosa Sancho López e Irene Vicent Garcia. 
Se han ocupado de la confección lonela 
Chindris Susca y Núria Paula Safont Pitarch. 
Ha sido coordinado por Rafa Barrachina. 
Para poder consultarlo hay que ir a la página 
http://estudiantes.elpais.es y, una vez allí, clicar 
sobre la provincia de Castelló del mapa de 
España que aparecerá. Surgirá una nueva página 
en la que se debe clicar en "Edición actual " y, 
después, en "Todos los periódicos". Tras una 
nueva confirmación ("pulsa aquí"), aparecerá 
otra página en la que se ha de seleccionar 
la provincia de Castelló (a la izquierda) y, a 
continuación, el instituto Leopoldo Querol. 

Una planta de gas polémica "Eis mitjans infravaloren la 
El Proyecto Castor levanta controversias en Vinarós y los literatura catalana" 
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CULTURA 

Visita al tio Gori i la tia 
Caballera a Granollers 

X. F. 

El tia Gori i la tia Caballera s'estan restaurant als 
tallers Sarandaca de Granollers des del passat mes 
de desembre. El passat 29 d'abril la colla de Na nos 
i Gegants de Vinaros es va despla<;ar a aquesta 
localitat per vare de primera ma com marxa la 
restauració, que no variara la seua particular 
fisonomia. 
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DONACIONS: 

Un croquis 
desconegut de 
Vi na ros datat en 1924 

A. V. 

L'associació cultural A mies de Vinaros ha 
rebut un croquis de gran valor historie 
i cartogratic. Es tracta d'un planol del 
qual no es tenia cap referencia, datat en 
1924, baix el títol Croquis de Vinaroz. 
De 750 x 600 mm, es caracteritza perque 
esta firmat per Obdulio Balanza, al 
costat d'un segell en que queda inscrit 
"Somatén armado de la 6• región -
Partido de Vinaroz'; sota el lema: Paz paz 
y buena voluntad. 
Esta joia de la nostra cartografia local ens 
m ostra en el seu costat esquerre superior 
diversos toponims urbans i tots aquells 
punts de rellevancia castrense que el se u 
autor va creure adequat assenyalar. 
El soci David Mora n'ha fet un estudi 
que per la seua extensió i detall es 
publicara en el proxim número del 
nostre butlletí Fono/l. Esta dipositat en 
el local social i poden fer-se'n copies 
els socis que ho desitgen. 

Exposició de Manuela Sánchez 
Vasco a l'auditori 

X. F. 

De dimarts a diumenge en 
horari de 18 a 21 hores l'auditori 
municipal acull fins al proper 
18 de maig una exposició de 
Manuela Sánchez Vasco. La 
pintora, que utilitza la tecnica 
de l'oli sobre tela, ha participat 
des de l'any 1994 en diferents 
exposicions individuals 
col ·lectives. 

• FOSAS SÉPTICAS · REDES ALCANTARILLADO · DESAGÜES 
- BÚSQUEDA Y LOCALIZACIÓN DE ARQUETAS 
Y DESAGÜES ENTERRADOS 

- ASPIRADOR DE AGUA PARA PEQUEÑAS INUNDACIONES 
EN LOCALES COMERCIALES, PARKINGS, PISOS ETC ... 

.,.~1. s.l. · MANTENIMIENTO DESAGÜES COMUNITARIOS 

Avda. Zaragoza, s/n 
Apdo.538 

Tel. 964 45 52 82 
Móvil 617 31 73 45 

12500 VINAROS 
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Centro Aragonés de Vi na ros 
En una de nuestras actividades que desarrollamos en el 
medio natural, hemos disfrutado de una mañana de domingo 
en el parque de Sol de Riu y desembocadura del río Sénia . 
Después de un buen almuerzo en la sede, el numeroso 
grupo que nos habíamos dado cita recorrimos pausada y 
detalladamente esta pequeña joya de nuestro entorno: el 
Jardín Natural de Sol de Riu . Algunos apuntes botánicos y 
geológicos de la zona ilustraron las tres largas horas que 
dedicamos al Jardín, a la ribera y desembocadura del Sénia. 
¡Lo teníamos en casa y no nos lo podíamos perder! 

Fiestas de San Jorge 
Con un gran festival de jota celebrado el pasado día 19 y la 
ya tradicional jornada campera en el tentadero Pan y Toros, 
conmemoramos por todo lo alto el Día de Aragón. Durante 
la sesión de baile, la junta directiva agradeció a los socios su 
participación - muy alta como de costumbre- y adelantó en 
titulares las numerosas actividades a llevar a cabo hasta la 
terminación del curso, coincidiendo con las fiestas de San 
Juan y San Pedro. 

TERTRE a 
L' 1 NSTITUT LEOPOLDO QUEROL Historia 

de una 
10demaig 

de 2008, escalera 
a les 7 8.30 h de Buera Vallejo 
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Al saló d'actes de I'IES Leopldo Querol 

Entrada al centre per l'avinguda 
de Benet XIII, a costat del camp 

de les Capsades. 

Us hi esperem per gaudir d 'una bona 
tarda de teatre. 



Vinaros participa en el coctel artístic 
de la celebració del 2 de Maig a Madrid 
José Ramon Renovell dirigeix la música de Caries Santos dins l'espectacle '6 Goyas 6' 

José Ramon Renovell va dirigir el 
passat 2 de maig a Madrid el gran 
concert pera percussió i meta lis, d'una 
gran formació composta per músics 
pertanyents a bandes de Madrid -
coordinades perla Federació Regional 
de Societats Musicals de la Comunitat 
de Madrid-, bandes de Toledo, i amb 

la col·laboració d'una cinquantena 
de músics de la Banda L'Aiianza de 
Vinarós i la Banda Primitiva d'Aicoi. 
Es van interpretar les obertures 
Fanfarria Biennal i 7 7.509 notes per a 
2.007 músics, compostes per Caries 
Santos, que va cedir la seua especial 
obra per a celebrar conjuntament 

amb desenes de músics el 200é 
aniversari del 2 de Maig. Les bandes 
van sortir de la pla<;a de la Villa i es van 
dirigir a la pla<;a Mayor pera irrompre 
en l'espectacle de La Batalla de los 
Mamelucos, en una representació 
simbólica del poble de Madrid. 
Elllenguatge universal de la música va 

XF 

facilitar aquesta trabada irrepetible, 
emmarcada dins l'espectacle 6 
Gayas 6, que va tindre com a colofó 
la seua entrada en la pla¡;a Mayor 
per a establir un dialeg amb la 
resta de músics francesas i egipcis, 
acompanyats de components de 
!'Orquesta de Alcalá. 



Agustín Baila 
siempre en la memoria 

El pasado jueves 1 de mayo moría 
Agustín Baila . Hablar bien de los 
muertos, realzar sus virtudes, 
recalcar lo buena persona que 
era o recordar que era el mejor en 
todo parece que es obligado, que 
la cortesía con quien ya no está 
entre nosotros obliga. Con Agustín 
no ocurre nada de esto porque aún 
con vida todo el mundo reconocía 
que nunca más podrá existir otra 
persona con el carácter y con la 
forma de entender y vivir la vida que 
tenía Agustín. 
Quienes le conocíamos disfrutamos 
a su lado de momentos inolvidables. 
Agustín era un trabajador nato, un 
corredor de fondo que no tenía 
límites, una pieza que encajaba en 
cualquier puzzle porque se adaptaba 
a cualquier circunstancia. Nunca 
quería estar en primera fila, era 
poco amante de los focos, prefería 
trabajar en la sombra, realizando 
aquellos trabajos poco gratos, que 
nadie ve, que nadie aplaude pero 
que sin ellos es imposible avanzar y 
conseguir los objetivos. 
Agustín Baila era un amante de la 
música y del sa xofón. De mayor, 
cuando apetece más quedarse en 
casa después de la jornada laboral 
que marcarse nuevos retos, se 
apuntó a clase de solfeo. Poco a poco 
aprendió a tocar el saxofón hasta 
conseguir formar parte primero de 

Societat Musical La Alianza 

la banda juvenil, aunque por edad 
ya no era juvenil, y más tarde de La 
Alianza. Su empeño, su ilusión y su 
constancia tuvieron su premio. El 
sueño de Agustín era, gracias a él 
mismo, a su trabajo, una realidad. 
En la Societat Musical La Alianza lo 
fuetodo.Aiumno, músico, presidente 
de la Asociación Musical Vinares 
- Escuela de Música, vicepresidente 
de La Alianza y hasta pres idente en 
momentos de transición. Trabajó 
muy duro en la preparación de todos 
los actos del centenario de La Alianza 
sin desfallecer jamás ni protestar 
nunca. Agustín siempre fue la parte 
positiva, la que da ánimos para llegar 
a la meta cuando ésta se ve lejos. 
Quienes hemos disfrutado con él le 
hemos visto sudar la camiseta mil y 
una vez cargando atriles, carpetas o 
lo que hiciera falta. 
Su vida fue como una partitura, 
estaba llena de matices, de cambios 
de ritmo y de tonalidad, con 
crecendos y diminuendos. Nunca 
nadie de los que le conocíamos 
podíamos imaginar que la partitura 
se acabaría tan pronto, justo cuando 
creíamos que empezaba lo mejor. 
Las notas que salgan desde ahora 
del saxofón de Agustín Baila no 
las podremos escuchar, pero en 
todas las actuaciones de La Alianza 
sabremos que están entre nosotros. 
Nunca te olvidaremos. 

La pmtora Isabel Serrano exposara durant el mes de matg a la Cafetería 
Mandragora 1 a la vmacoteca Vins & Teca, el Sant Cristofot 45, de Vi na ros 
Ambdues estaran obertes tot el mes de ma1g l'artista present a1x1 la 
seua obra recent 1 especia ment adequada per: aquests spa1 encant 
deis quals ennquetxen encara més els quádr~ 
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·lo1·1cqi Sant Sebastia 

La 
Torreta 

deis Moros 
El dia de l'arbre, ja en l'ermita, i 
després de plantar el corresponent 
arbre (carrasca, margalló, pi 
pinyer ... ) els alumnes de sisé, 
guiats pel mestre Domingo, vam 
anar descobrint un sende·r amb 
marques grogues i blanques. La 
primera part va ser de baixada, 
entre romers, argelagues i tota 
dasse de matolls, que ens feien 
anar en fila índia per no punxar
nos. L'objectiu final era (per a 
la majoria) trobar i descobrir 
per primera vegada la Torreta 
deis Moros. Pel camí miravem 
el paisatge que s'estenia al sud
est de la serra: el Delta, Alcanar, 
Vinaros, Benicarló, Peníscola ... 
Per fi, darrere d'una elevació, 
va apar~ixer: Quin desengany! 
Esperavem trobar una torre, pero 
alió només era una paret. És que 
només queda una paret plantada; 
la resta esta escampada pel terra. 
Quina !lastima de Torreta! El mestre 
ens va explicar que antigament 
havia estat una torre de guaita, 
com moltes que hi havia per tota 

la costa, i que encara es conserven. 
De dalt vigilaven la possible 
arribada de pirates i corsaris, 
que assolaven aquestes terres. 
N'hi havien en més llocs dins del 
terme: la Torre de Sol de Riu, que 
encara es pot vore a prop de la 
desembocadura del riu Sénia, 
d'altres que han desaparegut. 

Aquí estem els alumnes de sisé, 
agafats de la m a, 
perque no caiga la nostra Torreta 
deis Moros. 

A qui corres ponga: 
Que no desaparega la nostra 
Torreta. 

Voldríem que l'any vinent, 
en el dia de l'arbre, estigués 
restaurada, i es puga pujar dalt 
per vore Vinarós com el veien els 
nostres avantpassats. Les pedres 
per posar-la guapa estan allí; 
només falta col·locar-les bé. 
Grades! 
Equip de redacció de sisé 
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EMPRESA DE VINAROS PRECISA 
AUXILIAR ADMINITRATIVO 

CON EXPERIENCIA EN FACTURA PLUS 
PARA PUESTO MEDIA JORNADA 

INTERESADOS LLAMAR AL: 667 60 22 86 

-Oe3a5anys 
Dies 7 i 8 de malg 
Horari: 1 0-12h i 18-20h 

-Oe6a8anys 
Dies 9 i 12 de maig 
Horari: 10-12h i 18-20h 
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PESCA 

Andrés Albiol 

Mar con pescado azul y marisco 
Periodo semanal bueno de capturas en general por parte de los barcos de las 
distintas modalidades que ahora están operativas. Los pescados y mariscos 
que más abundaron fueron el peix blau de la //u m y el langostino del tiret. 
La pesca de arrastre faenó normal, puesto que la buena climatología reinó en 
nuestro litoral, con las clásicas extracciones de primavera, como cigalas a 30 
€/kg, calamar de 19 a 28 (según tamaño), lubina a 25, rodaballo a 35, pescadilla 
de 7 a 12, miseria a 1 1, golf a 1 S, rape de 6 a 17, caracol a 1 O, salmonete a 8, 
galera a 12, peluda a 9, mollera a S, caballa y cintas a 4, burros, aranya y pagel a 
3, cangrejo a 6 y m aira, jurel, pulpo blanco, congrio y morralla de 1 a 2. 
El cerco sigue estando en su cénit. La semana pasada ya terminó con los dos 
últimos días hábiles de pesca, con 10.000 cajas d iarias entre sardina y boquerón 
y la presente comenzó igual. Así que el lunes entre 40 traíñas pillaron 7.000 
cajas de sardina a 20 €/caja (1 2 kg) y 3.500 de boquerón de 1 O a 40 (según 
grosor) . El martes volvieron a llevar 6.000 de sardina a 16 € y 6.000 de seitó a 25 
€. Y el miércoles atraparon 2.000 de sardina a 18 € y 2.500 de "oro azul" hasta 42 
€. La procedencia era de cuatro de Vi na ros, una de Borriana, dos de Altea, dos 
de Alacant, siete de Mazarrón, cuatro de Carboneras, tres de Águilas, tres de 
Barcelona y el resto del Grau de Castelló. Estos pescadores los viernes se van 
con coches y furgonetas a sus casas de Murcia, Andalucía, Catalunya, etc. 
La mayoría de las barquitas de los artes menores ha comenzado la campaña 
de langostino con las redes especiales de trasmallo. Se cotizan alrededor de 
los 40 €/ kg. La sepia a 8 y el tigre a 1 O. El mabre a 6, la dorada a 1 O y el sargo a 
8. Otros pescan lenguado a 22 y raya a 4. 
Y un xarxier faena cerca de las grandes profundidades rocosas de les llles 
Columbrets para capturar langosta a 55, bogavante a 40, gallineta a 20, pargo 
y dentón a 17 y corvas y mamonas a 3. 
Son pocos los recolectores de pulpo roquero con cadufo que quedan en esta 
temporada. Los ejemplares grandes se pagan a 6 €/ kg y los medianos a 4. 
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Quan els marraixers pesquen en alta mar, en alguna ocasió han 
agarrat amb l'ham esta classe de peixos. En diversos llocs del 
litoral espanyol l'anomenen tiburón cobrizo. En anglés, strait shark. 
1 en francés, requin d'étroit. El seu nom científic és Carcharhinus 
acarenatus. 
Pertanyent a la perillosa família deis carcarínids i al grup deis 
elasmobranquis és un peix esqualiforme, de cos esvelt, cilíndric i de 
forma hidrodinamica. De cap ample, triangular i aplanat, el seu morro 
és llarg i apuntat. Sense espiracles. Les solapes nasals són baixes 
i apuntades. Els ulls, xicotets, circulars i laterals amb membrana 
nictitant, o siga, que es pot cobrir amb una altra parpella. La boca 
és gran i arque jada amb els plecs labials. Té 15/15 dents triangulars i 
ganxudes en cada mandíbula, i les de la superior són més serrades. 
Té cinc obertures branquials. Sense bufeta natatoria. 
De pell suau al tacte, té els denticles dermics dirigits cap arrere. El 
seu color és d'un blau a gris pal·lid per dalt. En canvi, la part baixa és 
blanca i els flanes són clars. 
La línia lateral li servix per a detectar lleus moviments d'enemics o 
bancs de peixos i amb els seus innumerables punts electrics que té 
al cap Jocalitza preses soterrades a l'arena. 
La talla maxima no arriba als 3 metres. 
De sexes separats, la copula és interna. Vivfpars placentaris amb 
ventrades fins a 13 fetus. 
Pelagic d'aigües calides i temperades vi u de zones superficials a 600 
metres de profunditat. El seu habitat és més aviat de I'Atlantic, pero 
a vegades s'endinsa en el Mediterrani, fet que Ji dóna nom ja que se 
n'atrapen a Gibraltar. Mai no s'han donat casos de perillositat per a 
l'home. J:s més actiu de nit. Vora~ depredador la seua alimentació és 
variada, a base de crustacis, mol·luscos i peixos gregaris o exemplars 
més grans i solitaris, ja que la dentició Ji permet fer grans mossos. Té 
habilitat pera regurgitar el que engull. 
J:s un deis taurons més cotitzats, ja que la carn és bona i millor que 
el ca~ó. Es comercialitza frese per a menjar fregit torrat o en salsa. O 
salat i assecat. Al Japó el fumen. Deis ovaris fan una pasta, i fins i tot 
elaboren embotits pareguts al pernil. A la Xina, de les aJetes, en fan 
la sopa d'un plat ritual. 
Del flexible esquelet cartilaginós, se n'extrau la condroitina. També 
n'obtenen hidrat de carboni anomenat triterpé per preparar 
cosmetics. També servix pera prevenir efectes nocius de la irradiació 
nuclear. El fetge és oliós i representa el 20% del pes corporal. Se 
n'extrau vitamina A. 

Lehimosa bota un barco 
Los astilleros vinarocenses de Lehimosa han botado una embarcación para 
el puerto base de Dénia. Construida con material de fibra de vidrio y plástico 
reforzado, sus características principales son: eslora total 23 m; manga 5,9 m; 
puntal 2,84 m; T.R.B. 42 m, y G.T. 52 m. 
Bautizada como Cava Tallada es para la armadora Enriqueta García Pons de 
aquella localidad alicantina, donde faenara a la modalidad de arrastre. Lleva 
instalados a bordo un potente motor propulsor que le da una velocidad de 
crucero de 12 nudos. En el puente de mando están montados los modernos 
equipos electrónicos para la navegación, radar, sónar, piloto asmático, etc. 



Gas par Redó 

El deporte vinarocense sufrió el pasado 
fin de semana un amargo desengaño y 
una total frustración por la mala suerte 
y alguna cosa más de los equipos de 
baloncesto y balonmano que competían 
en el play off de ascenso. 
En primer lugar, hay que señalar que 
el equipo femenino de baloncesto 
C.B. Vinaros-Viaonetti, después de un 
magníficocomienzocon victoria incluida 
en Santiago de Compostela, sucumbió a 
manos de sus rivales en los dos últimos 
partidos viendo con gran desencanto 
cómo se esfumaba el sueño del ascenso 
a la Primera División Nacional, ya que 
la extraordinaria victoria de la primera 
jornada y las dos siguientes derrotas 
hicieron que el equipo preparado por 
Ray Santana volviera a la realidad más 
cruel. 
Por lo que respecta al balonmano, el 
equipo C.B. Vi na ros-Costa Vinaros sufrió 
también un gran desengaño después 
de su inconmensurable actuación 
en el play off de ascenso a Primera 
División Nacional disputado en Girona, 
ya que después de los extraordinarios 
resultados obtenidos, con dos victorias 
y un empate, se vio privado del ansiado 
ascenso por la posible manipulación 
habida en el último partido. 
De todas formas, hay que felicitar tanto 
al Club Baloncesto Vinaros-Viaonetti 
corría al Club Balonmano Vi na ros-Costa 
Vinaros por la excelente temporada 
realizada. 

PRÓXI 
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ATLETISME. C.Esportiu-Aigües de Vinaros 

Comen~a la lluita perla lliga de clubs de 
l'atletisme espanyol 

El passat cap de setmana va comen<;ar la Lliga 
de Clubs en les categories de Divisió d'Honor 
i Primera Divisió. Atletes vinarossencs van 
competir dissabte i diumenge defensant els 
colors d'altres clubs en les primeres trabad es de 
!liga, tots ells amb excel ·lents resultats. 
Andrea Cabré del Club Esportiu-Aigües de 
Vinaros va realitzar la prava de S km marxa a 
les pistes d'atletisme Serraima de Barcelona, 
competint com a filial de I'Atletisme Platges de 
Castelló a la categoría de Divisió d'Honor, una 
excel ·lent actuació. En esta primera trabada van 
competir els clubs següents: Agrupacio Atlética 
Catalunya, A.D. Maratón de Madrid, !'Hospitalet 
i Platges de Castelló. Andrea es va mesurar amb 
atletes de talla internacional acabant en un 
meritori 4t lloc millorant la seua marca personal 
fins a 26'1 O" ajudant amb el seu resultat que el 
Platges es classifique pera la següent ronda. 
Alba Sánchez del Medilast Lleida U.A. va 
competir a les pistes d'atletisme de Burgos, 
també a la prava de S km marxa. Va acabar en 

segon lloc darrere de la seua gran amiga, !'atleta 
internacional Lorena Castrillo, que representara 
Espanya en la Copa del Món de Marxa a Rússia 
el proxim 9 de maig. La marca d'Aiba encara 
que millorable és prou bona, 24'42'; tenint en 
compte que surt d'una lesió que l'ha tingut 
apartada deis entrenaments durant un mes 
i mig. Tant Alba com Lorena han participat 
en una concentració de 7 dies, a Benicassim 
amb la Selecció espanyola de marxa, tecnics i 
entrenadors nacionals, amb la finalitat d'anar 
perfeccionant i millorant pera les competicions 
de pista a !'aire lliure. 
Guillem Adell, del Fent Ca mi Mislata, va competir 
a les pistes del riu Tú ría a Valencia en la prova de 
3.000 metres !lisos, va acabar primer igualant 
la seua millar marca, 8'23 '; en esta distancia. 
Va ser una carrera tactica en que Guillem es va 
imposar amb tata brillantor, aconseguint que 
el seu equip en Divisió d'Honor es classifiqués 
pera la següent fase en que estaran els 8 millors 
clubs d'Espanya. 

VISÍTANOS E INFÓRMATE 
Promociones EN NUESTRAS OFICINAS: 

SUBVENCIONES 
AYUDA DIRECTA A LA ENTRADA 

CHEQUE ACCESO SOBRE EL PRECIO 
DE LA GENERALITAT VALENCIANA MANOLO BALAGUER, S.L. 

Pla~a deis Horts del Escribano, 2 
VINAR OS 

TEL. 964 456 011 
PRÉSTAMO CONVENIDO DE VPO 

SUBSIDIACIÓN DE INTERESES 
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FÚTBOL. Campeonato Regional Preferente 

Cómoda victoria 
del equipo local 

VI N AROS CJ CJ TRAIGUERA 

Ficha técnica 
Alineaciones: 

Vinarós C.F.: Casanova, Potrimba, 
Na reís, Pedro, Cristian (Wifre). Ernesto 

(X imo), Espinosa, Cristoffer, Alli son, Agus 
(Alejandro) y Peiró. 

C.F. Traiguera: Jordi, Gausachs, Mate u 
(Jordi), Sergio, Anselmo, Marc (Jordán). 

Álex, Aparicio (OrtO, Cano (Grama), 
Samuel y Albert. 

Goles: 1-0 m in 3: Na reís; 2-0 m in 27: 
Alisson. 

Árbitro: El colegiado Monzón Domingo 
dirigió el partido. Enseñó tarjeta 

amarilla al local Cristian y a los visitantes 
Gausachs, Sergio, Aparicio, Grama y 

Samuel. 

Partido de rivalidad comarcal disputado en el 
campo Cervol cuyo denominador común fue el 
constante dominio del equipo local ante un rival 
que, pese a estar necesitado de puntos, apenas 
inquietó en la mayor parte del encuentro, ya que 
sólo se pudieron contabilizar un par de ocasiones 
de cierto peligro ante la meta bien defendida 

por Manolo Casanova. 
El conjunto langostinero por juego y ocasiones 
se hizo acreedor de una victoria más abultada, 
aunque hay que señalar que el árbitro anuló 
un gol legal a Allison, siendo, por otro lado, el 
portero visitante el mejor de su equipo al pasar 
varios goles cantados. 

Cli de Cazadores 'SAl SEBASTIAr 
Puente. 73 - Apdo. Coneos 189 

12500 VINARÓS 

comisión de tiro 
informa a los socios 
y aficionados al tiro 
que se efectuarán 
entrenamientos de 
recorrido de caza y tiro 
a la Codorniz, los días 
abajo indicados, en 
el sitio de costumbre, 
partida El Portell, en 
la finca Carrer Major, 
a partir de las 15.30 
horas. 

Entrenamiento 
recorrido en cancha: 

10 MAYO- 7 JUNIO 

Entrenamiento de 
Codorniz: 

26 ABRIL - 24 MAYO 

Es obligatorio la licencia 
federativa, el seguro 
obligatorio y el permiso 
de armas en vigor. 

V Escota Futbo/ Base 

Si te gusta el fútbol y quieres jugar 
en el Vi na ros CF, 
inscríbete ya en la Escala de Fútbol 
Base del Vinaros CF. 
Inscripciones de lunes a viernes 
desde las 1 9 horas hasta las 21 horas 
en el campo de Les Capsades (detrás 

del instituto Leopoldo Querol). 
Preguntar por Tomás Blasco. 
Si tienes entre S y 16 años, ven a 
jugar con nosotros. Te esperamos. 

Teléfonos de contacto: 

639454222-629650192 

LABORATORIOS MAVERICK 
Per la nova fábrica a Ulldecona (Monlsia), ampliem la plantilla i necessitem incorporar: 

Tecnic de RRHH 
Requeriments: 

· Uicenciat en: Reolcions laborals, Ciencies del Treball, Psicología. 
· Experiencia mínima de 2 anys en lloc similar. 
· Valorable: Master, Seminaris en RRHH. 

Oferim: 
· lncorporació a un equip de RRHH. 
- lncorporació inmediata. 
- Possibilitat de contracte indefinit. 
· Remuneració bruta anual fixe + variable (segons volua) 

lnteressats enviar C.V. A: LABORATORIOS MAVERICK S.L. 
Apartat Correus 125,43550 Ulldecona (Tarragona) 
e-mail: rrhh@maveridc.e 
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Rafael Marcos Simó 

Sell a al final 
Con los primeros signos de la llegada del 
calor, nos damos cuenta que casi ha pasado 
un año desde que empezó la pretemporada 
y que casi fue ayer cuando se iniciaba la 
competición. Competición que está a punto 
de concluir y pese a no tener nada en juego, 
los gladiadores, siguen luchando partido 
a partido, minuto a minuto como si ahora 
comenzase todo. Frente al Traiguera se 
cumplió el trámite. Se consiguió la victoria 
sin pasar demasiados agobios y además se 
encarriló de manera muy rápida. Con esta 
victoria ya se han sumado los mismos puntos 
que en toda la primera vuelta. Pese a mejorar 
en esta segunda, no se ha pod ido superar 
la sexta plaza. Esta temporada los objetivos 
están muy caros. Sólo hay que comparar 
con las anteriores con qué puntuaciones se 
consiguió la permanencia y la promoción 
de ascenso. Un claro ejemplo es el año en 
el que se terminó segundo, a un punto del 
campeón Sant Jordi y se jugó la promoción 
de ascenso. El equipo terminó con 64. Si en 
estos momentos se suman 58 y faltan por 
jugarse 9, los números conseguidos son más 
que dignos y hay que estar satisfechos con 
los resultados. Que ha faltado un pelín, vale, 
estamos de acuerdo, pero ¿cuánto cuesta 
este pelín más7 
Faltan tres partidos. tres partidos en los que 
únicamente hay en juego la "honrilla de los 
tres puntos': pero siempre hay que luchar 
por la victoria, por el club, la afición y por 
los propios jugadores. Sin lugar a dudas, lo 
han hecho y lo harán en este tramo final. 
Independientemente de que se sumen o no 
estos nueve puntos que quedan, hay que 
felicitar a la plantilla por la temporada que 
han hecho. 
De la jornada podríamos destacar el 
valioso punto del Sant Jordi en Nules, le 
sirve para mantenerse segundo pero no 
puede pinchar en lo que queda pues sus 
perseguidores podrían aprovecharse de 
ello. Su enfrentamiento en la última jornada 
frente al Benicassim será decisivo. Por abajo 
el mejor parado fue el San Pedro que venció 
en l.'Aicora y prácticamente ha conseguido 
salvarse. El part ido de esta semana entre 
el Traiguera - Vall d'Uixó también es 
prácticamente definitivo para ambos. Tres 
jornadas para la conclusión y tres jornadas 
emocionantes. 
Felicidades 
Seguimos con las felicitac iones y ésta le 
corresponde al juvenil por su más que 
merecido ascenso. A falta de dos jornadas 
ya era equipo de Primera Regional, pero 
sigue luchando por mejorar y tiene a su 
alcance quedar segundo. Mañana en jornada 
matinal, el Cervol merece una buena entrada 
para premiar a los chavales. No podrán ser 
campeones, pero sí tener mejores registros. 
En caso de victoria, sólo habrán perdido 
un partido en todo el campeonato. Son el 
equipo menos goleado y tienen la posibilidad 
de ser el más goleador. De momento, han 
conseguido la friolera cifra de 111 goles. Por 
el contrario, los encajados sólo suman 23. Lo 
dicho: cifras de auténtico campeón. 
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FÚTBOL. Campeonato Veteranos Catalunya Sud 

11 Trofeo lnterSport Piña na de fútbol veterano 

Goles: Piñana (4), Raúl (2), Sa lva (2), Mej ías 
(2), Vázquez (1 ), Aníbal (1) y Abel (1 ). 
Alineación 
A.V. Vinares C.F.: Elkin, Mejías, Ferrá, Keita, 
Belen, Vázquez, Jorge, Salva, Raú l, Piñana, 
Eric, Juando, Toni, Aníbal, Abel y Luis. 
A.V. Aubert et Duva l: Ey Chene, Tabonet, 
Vaello, Compte, Alain, Melet, García, Meras, 
Al en, Navarro, Va ello 11, Py, J. Calvet y Gabi 
Arbitraje: arbitró el partido el "decano" de 
los árbitros loca les, Manuel Gil Roca, que con 
casi 75 años a cuestas realizó una actuación 
impecable. 

Magnífico encuentro el realizado por el equipo 
veterano del Vinares C.F. en el campo Cerval, donde 
se disputaba el 11 Trofeo lnterSport Piñana ante el 
conjunto francés Aubert et Duval de Pamiers. 
Los jugadores que prepara el míster Cristóbal 
Gilabert realizaron una impresionante exhibición 

de juego ante un rival que a pesar de presentar 
buenas maneras sólo aguantó la primera media 
hora del partido, viéndose a partir de aquí 
completamente desbordados y a merced de los 
locales que en cada incursión realizada en su 
área aparecía merodeando el fantasma del gol. 
Y así fue, ya que la portentosa actuación de los 
jugadores del equipo langostinero propiciaron 
esta espectacular y aplastante victoria que le 
otorgaba brillantemente el 11 Trofeo lnterSport 
Piñana de fútbol veterano. 
Al finalizar el encuentro el presidente de la A.V. 
Vinares C.F. entregó los trofeos correspondientes 
a ambos equipos en representación de la firma 
Deportes Piñana a cuyo titular Manolo Piñana 
agradecemos su inestimable colaboración. 
Como colofón tuvo lugar un refrigerio para todos 
los asistentes, tanto jugadores como espectadores 
que se dieron cita en esta so leada tarde en el 
campo Cerval. 
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A.V. VINARÜS CJ 

A. V. AUBERT ET DUVAL 

BILLAR POOL. 

En el Open Internacional de Calpe, 
Santiago García quedó quinto 

Sábado 1 O de mayo, 
A las 18 h 

Excelente actuación del jugador del 
Círculo Mercanti 1 yCu ltu ra 1 den uestra 
ciudad en Calp (Aiacant) al lograr 
una exitosa quinta posición junto 
a jugadores de primera categoría 

del país. Asistieron jugadores de 
Murcia, Alacant, Valencia, Albacete 
y Castelló. También asistió Jorge 
R. Castillo que no logró clasificarse 
para la gran final. 

Campeón Francisco Díaz Albacete 1.200 euros 
Subcampéon Diego Pedro Simón Cullera 600 
Tercer puesto: Francisco Sánchez Murcia 300 

Hasse Nil sson El Campello 300 
Del Quinto al octavo: Santi Garcia Vinaros 150 

Carlos Mata Alacant 150 
Ferran Giró Benidorm 150 
Oliver Rodríguez Dolores 150 

130 

Tras conseguir el ascenso matemático, quieren asegurarse el 
segundo puesto, en el último partido de liga. 

2a REGIONAL JUVENIL 

Vinaros C.f. 
Rafalafena C.f. 

ENTRADA GRATUITA 

¡Enhorabuena por el ascenso! 

LABORATORIOS MAVERICK 
,., la ncMI fdbric:a o Ulldeclona ~. amplilm la plantilla i necessitem incorporar: 
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BASQUET. Club Viaonetti Vi na ros e.~] tffiJ 
El Viaonetti Vinaros no pudo 
culminar una gran temporada 
con la consecución del ascenso 

El Viaonetti Vinaros dijo adiós a la Fase 
de Ascenso a Liga Femenina ante el 
Don Piso Girona, perdiendo con un 
marcador de 79-6S. Previamente, las 
vinarocenses se encargaron de abrir 
el grupo 1 del play off con un vibrante 
encuentro ante Bembibre con victoria 
por 80-71 . El segundo partido ante el 

equipo anfitrión lo perdió el Vinaros 
por 64-83. A pesar de todo, el Viaonetti 
Vi na ros volvió a casa con la satisfacción 
de haber disputado, por primera vez en 
su corta historia en Liga Femenina 2, 
una Fase de Ascenso a Liga Femenina, 
midiéndose cara a cara con los mejores 
equipos de baloncesto femenino. 

Primer partido: Viaonetti Vinaros - Bembibre 

VIAONETTIVINARÓS (19+23+22+ 16):Gil (0), Dimitrova (20), Heikes (8), Mirchandani 
(18), Ramiro (1S) -cinco inicial- Tzankova (S), Otero (9), Sagredo (O), López (3), 
Salvador(-), Prieto (2) y Pascual (-). 
GARBAPROM BEMBIBRE (22+ 17+ 18+ 14): Salgado (4), Do Santos (16), Monte negro 
(4), Muñoz (9), Manzanares (20) -cinco inicial- Radostinova (-), Blázquez (-), Silva 
(-), Sánchez (9), Gustavo (9) y Arias (O). 

Segundo partido: Viaonetti Vinaros -Pío XII 3 

VIAONETTI VINAROS (17+17+13+17): Gil (11), Dimitrova (2), Heikes (10), 
Mirchandani (3), Ramiro (1 O) -cinco inicial- Tzankova (6), Otero (0), Sagredo (O), 

López (18), Salvador(-), Prieto (4) y Pascual(-). 
PÍO XII (26+24+ 19+ 14): Liñeira (8), Xantal (21 ), Turek (12), Suárez (11 ), Grande (9) 
- cinco inicial- Seoane (3), Sánchez (-), Díaz (12), Román (S), Rey (O) y Méndez (2). 

Tercer partido: Don Piso Giro na - Viaonetti Vinaros 
Don Piso Girona, 79: Pérez (14}, Siñol (1S}, Xargay (9}, Vilarrubla (3), Campos Da 
Silva (21)- cinco inicial - Moreno (12}, Maciá (S), Serra (-). 
Viaonetti Vinarós, 6S: Gil(-), Dimitrova (13}, Heikes (10}, Mirchandani (11), Ramiro 
(2)- cinco inicial- Otero (8), Sagredo (-), López (12), Prieto (9). 
Parciales: 22-24, 21-24, 1S-9, 21-8. 

PESCA. La Lubina 
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Un concurso 
más en esta 
temporada 
2008 

Un concurso más en esta temporada 
2008 del cual cabe destacar las buenas 
condiciones meteorológicas, ya que 
el viento no hizo acto de presencia en 
ningún momento y eso conllevó que se 
pudiese practicar la pesca de la mejor 
forma posible. Referente a las capturas, 
decir que con el estado del mar calmado 

y con aguas bastante claras, se esperaba 
un buen número de ellas, pero en los 
tiempos que corren tampoco hay que 
hacerse demasiadas ilusiones, pues 
escasea y mucho; siendo éstas al final del 
concurso no demasiado numerosas pero 
muy repartidas. Se capturaron un total 
de 26 kg entre todos los participantes. 
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Apoyo económico de la 
Diputación de Castelló 
El Club Baloncesto Vinaros 
quiere agradecer la implica
ción de la Diputación de Cas
telló en la participación del 
Viaonetti Vinaros en la fase 
de ascenso a Liga Femenina, 
que se celebró en Santiago de 
Compostela del 30 de abril al4 
de mayo de 2008. 
Sin la aportación económica 
de la Diputación de Castelló, 
así como de un reducido 
nombre de patrocinadores, la 
plantilla y el cuerpo técnico 
del Viaoentti Vinaros no 
hubieran podido desplazarse a 
Santiago de Compostela para 
poder disputar esta Fase, ya 
que el Club no disponía de los 

suficientes medios materiales 
para sufragar los gastos 
derivados de su participación 
en esta competición. 
De esta manera, la 
entidad quiere agradecer 
públicamente la colaboración 
de la Diputación de Castellón, 
que con su aportación ha 
permitido que el Viaonetti 
Vinaros pueda cumplir el 
sueño de acceder, por primera 
vez en su historia, a una fase 
de ascenso al máximo nivel 
en baloncesto femenino, la 
Liga Femenina, donde se 
encuentran actualmente 
equipos valencianos del peso 
y el nombre del Ros Casares. 
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NATACIÓ. Club Nata ció Vi na ros - Cala Montero 

IX Trofeu de Natació Ciutat de Benicarló -Categoria Benjamina 
Les j oves promeses de l Clu b Natació Vi na ros conqu isten Benicarló, i es proclamen ca m piones en categoría masculina 

El dissabte 3 de maig, en les 
instal·lacions municipals de la ve"lna 
població, va tindre lloc el IX Trofeu de 
Natació Ciutat de Benicarló. Aquesta 
edició estava adrec;ada a la categoría 
benjamina, que agrupa els xiquets 
nascuts els anys 1997 i 1998, i les 
xiquetes deis anys 1998 i 1999. 
Els nostres nadadors van ser: Laia 
Casanova, Eva Benito, Laia Albiol, 
Maria Galan, Maria Compte, Angels 
Guinot, David León, Dany Brites, Jesús 
Sancho, Héctor Segura, Eric Folch, Xavi 
Bordes, David Miranda, Joan Ferrer i 
Marc Casanova. 
Es va nadar en: 50, 1 00 i 400 m lliures, 
1 00 m brac;a, 100 m esquena, 100 
m papallona i 200 m estils; així com 

relleus 4 x 50 lliures, 4 x 50 estils i 8 x 
50 lliures mixt. 
Estem molt contents amb els 
resultats aconseguits pel nostre 
club. Deis 9 clubs participants, vam 
ser els segons en el nombre de 
medalles aconseguides, un total de 
1 O medalles: 3 d'or, 3 de plata i 4 de 
bronze. A més a més, vam arrodonir 
l'actuació proclamant-nos campions 
del torneig en categoria masculina. 
Pel que fa al medaller, les tres 
medalles d'or es van repartir de la 
següent manera: 
Dany Brites en 1 00 m brac;a, David 
Miranda en 100m papallona i l'equip 
masculí format per Hector Segura, 
Dany Brites, David Miranda i Jesús 

ESPORT ESCOLAR. Competició multiesportiva 

Sáncho en els relleus 4 x 50 m estils. 
Les medalles de plata van ser pera: 
Laia Casanova en 100 m brac;a, David 
Miranda en 200 m estils (quedant a 
3 segons de l'or), i l'equip de relleus 
mixt en 8 x 50 m lliures, integrat per 
Joan Ferrer, Maria Compte, Eva Benito, 
David Miranda, Xavi Bordes, Laia 
Albiol, Laia Casanova i Jesús Sáncho. 
1 les medalles de bronze van ser per 
a: Hector Segura en 1 00 m esquena, 
David Miranda en 400 m lliures, Dany 
Brites en 200m estils, i l'equip masculí 
de relleus en la prava deis 4 x 50 m 
lliures, format per Joan Ferrer, Dany 
Brites, David Miranda i Jesús Sáncho. 
En aquest cas, cal destacar que el 
nostre equip es va quedar a tan sois 

28 centesimes d'aconseguir la plata. 
Prop vam estar d'aconseguir alguna 
medalla més; així, Hector Segura es 
va quedar a només 20 centesimes de 
la medalla de bronze en la prava deis 
1 00 m papallona. 1 tan sois 1 segon va 
separar Jesús Sáncho del bronze en 
els 50 m lliures. 
Tal va ser l'enorme alegria 
satisfacció deis nostres joves 
nadadors i nadadores, que no van 
dubtar ni un moment a llanc;ar a 
l'aigua el nostre entrenador lsidre 
Martorell. Des d'aquí aprofitem 
per destacar la seua profitosa 
tasca professional , juntament 
amb el també entrenador Albert 
Del monte. 

Competició multiesportiva comarcal 

Les poblacions de Vinaros, Benicarló i Peníscola juntament amb el Consell 
Valencia de I'Esport es tan desenvolupant un projecte esportiu pera la pro pera 
temporada que consisteix en la realització d'una competició multiesportiva 
en l'ambit comarcal, atenent les necessitats actuals en materia esportiva 
en les categories de base. Per tal de veure la resposta de la gent, les tres 
poblacions han organitzat tres jornades multiesportives. La primera jornada 
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va tindre lloc el passat día 5 d'abril a Benicarló i aquest dissabte es va disputar 
la segona jornada a Peníscola. En aquestes dos jornades la participació 
de xiquets de les tres poblacions ha sigut molt positiva, al voltant de 200 
xiquets, que han pogut gaudir de les modalitats esportives de futbol sala, 
handbol i basquet. El dia 17 de maig es disputa l'última jornada al pavelló 
poliesportiu de Vi na ros. 



TENIS. Club de Tenis Vinaros 

Torneo social de dobles de tenis 

Disputados encuentros los que están teniendo 
lugar en el Campeonato Social de dobles del 
Club de Tenis Vinarós y que poco a poco van 
configurando lo que serán los cuartos de final. La 
clasificación por grupos está así: 

Grupo Lavanda: Roda-Moliner 4 puntos, Sánchez
Benaque y Forner-Vidal 2 puntos, Caco-Febrer 1 
punto, Gallego-BasO puntos. 
A falta de un encuentro mucha igualdad para el 
segundo puesto en el que puede haber un triple 
empate si Caco-Febrer vencen a Gallego-Bas, que 
se decidiría por diferencia de sets i si persistiera el 
empate por diferencia de juegos, entre ganados y 
perdidos. 
Grupo Azul: Bordes-Quixal 3 puntos, Villamayor
Espuny 2 puntos, Casanova-Padilla 1 punto, Arslan
Jiménez y Alegría-Calderón O puntos. 
Villamayor-Espuny derrotaron en un largo partido 
a tres sets a Bordes-Quixal. Con lo que tienen 
quedarían primeros si sacan adelante los dos 
partidos que les quedan. Por decidir, los puestos 
tercero a quinto ya que hay mucha igualdad. 
Grupo Amarillo: Valvuena-Wendt 3 puntos, Ayza
Brau 2 puntos, Ferrer-González 1 punto, Fabrega
García y Seva Jr.-González O puntos. 
Ayza-Brau deben sacar adelante sin problemas 
los dos partidos que les quedan con lo cual serían 
primeros de grupo. Faltará ver el tercer y cuarto 
puesto ya que parece que González no se recupera 
de su lesión. 
Grupo Canela: Verge-Quixal 4 puntos, Esteller-

TENIS. Escuela Club de Tenis Vi na ros 

El mejor 
verano para los . , 
JOVenes 
Escuela de 
Verano 2008 

Ya se acerca el estío y la Escuela del Club de Tenis 
Vinarós está preparando la temporada estival 
con muchos y mejores eventos, pero sin olvidar 
los nuestros dos objetivos más importantes y 
diferenciados. 
Por una parte, hacer llegar el deporte del tenis al 
máximo número de niños, niñas y adultos y que 
puedan aprender y disfrutar de este deporte, 
teniendo en cuenta que la cantidad de alumnos 
siempre ha estado condicionada para ofrecer un 
elevado grado de calidad en la enseñanza en la 
formación integral del alumno. 
Por otra parte, mejorar cada temporada el nivel 
técnico de nuestra escuela. El objetivo es ir escalando 
posiciones a nivel deportivo, ir formando buenos 
jugadores y crear unos equipos competitivos, 
que representen al club y muestren su imagen en 
muchos otros lugares. 
Por nuestra escuela han pasado más de mil 

Cornil 1 punto, Ruiz-Mormeneo, Febrer Jr.-Fibla y 
Lleti-Ciavell O puntos. 

Salvo el primer puesto, todo lo demás por decidir en 
este grupo en el que una de las parejas que a priori 
partía como favorita, aún no ha puntuado aunque 
le quedan tres partidos pendientes, también Lletí
Ciavell (los famosos Rookies) intentarán sacar 
algún punto en su bautismo tenístico en esta 
competición. 

Torneo Cat-Val en el Club de 

Tenis Vi na ros 
Al cierre de esta edición, se estaban confeccio
nando los cuadros correspondientes al torneo 
Cat-Val en su quinta fase, la cual se disputa 
durante el mes de mayo en las instalaciones 
del Club de Tenis Vinarós, con una participación 
récord de 230 jugadores en su quinta edición 
de este magnífico torneo que se disputa en las 
categorías de benjamín, alevín, infantil, cadete, 
junior y absoluto, y que aparte de ser una 
importante piedra de toque en la preparación de 
los jugadores de cara a la temporada de verano, 
debido a la importancia adquirida por el torneo 
en su lustro de existencia, tiene el componente 
de motivación por su importancia de cara a los 
puntos obtenidos para la clasificación nacional. 
De cara al público asistente, decir que podrán 
comprobar la evolución de chicos y chicas que 
a pesar de su corta edad ya apuntan maneras 
que en el futuro pueden desembocar en la alta 
competición. 

Una buena 
base en eJw;. 

qu1n1entos alumnos, que se han introducido en 
el mundo del tenis, teniendo una media de 100 
alumnos en las escuelas de invierno y 180 en las de 
verano. 
Pensamos y creemos que el deporte es base 
fundamental para la formación integral de los niños 
y bajo esta filosofía hemos querido incentivar y 
promover a nuestros alumnos. Ir a la escuela de tenis 
ha de ser mucho más que practicar y aprender a 
jugar al tenis. Ha de ser un lugar donde los alumnos 
realicen y participen en muchas otras actividades, 
compartan momentos, hagan amistades, etc. Por 
este motivo, hemos tenido muy claro que, a los 
alumnos, les queríamos ofrecer y dar mucho más 
que la clase de tenis: les queremos ofrecer un punto 
de encuentro, un lugar donde deseen pasar buenos 
ratos, un lugar donde su ilusión y su motivación se 
vea n reflejados en forma de numerosas actividades 
organizadas, porque para nosotros, nuestra función, 
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Moliner, Roda y el Dr. Alegría, participantes en el torneo de 
dobles del Club de Tenis Vinarós. 

La cantidad y calidad de las instalaciones del Club de Tenis 
Vinarós permiten optimizar la enseñanza en grupos de 
jóvenes alumnos. 

es mucho más global y amplia, en la educación del 
alumno y ésta no es otra sino la de incu lcar unos 
principios, unos valores y una manera de actuar. 
Nuestro objetivo es que aprendan a jugar al tenis, 
pero que también nuestra escuela y el club sea 
una segunda casa para el niño o niña, para el joven 
y tenga la posibilidad de divertirse, realizando 
competiciones, actividades, excursiones o charlas: 
disfrutar jugando y también compartiendo 
momentos y experiencias. 
Creemos que es muy importante fomentar un 
verdadero clima de unión, de identificación entre 
todos, donde todos estén a gusto y motivados, un 
lugar donde podamos formar una gran familia entre 
alumnos, padres y técnicos. 
Apúntate, este verano, en el Club de Tenis Vi na ros, y 
si quieres contactar con nosotros, visítanos o llama 
a nuest ro director deport ivo, Raú l de Luis al teléfono 
62963 1 502. Te espera m os. 
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ENDURO. Motocross 

Motocross en Traiguera 

AUTOMOBILISME. GT 

El pasado domingo 4 de mayo tuvo lugar 
en Traiguera la tercera prueba puntuable 
para el Campeonato de Motocross de 
la Comunidad Valenciana. Hasta allí se 
desplazó el piloto vinarocense Juanma 
Cuenca Castejón. 
A las 10 horas empezaron los entrena
mientos cronometrados en un circuito 
muy embarrado y lleno de agua. El pi
loto de Vinaros consiguió el sexto mejor 
puesto para la parrilla de salida . 
Sobre las 11.30 horas dio comienzo la 
primera manga en la cual Juanma tuvo 

una buena salida pasando algunos pilotos 
rápidamente y colocándose en segunda 
posición hasta el término de la misma. 
Sobre las 13.30 horas dio comienzo la 
segunda manga en la que no tuvo muy 
buena salida, con lo cual tuvo que remontar 
desde posiciones bastante atrasadas y 
esto no le permitió lograr más del cuarto 
puesto, no obstante subió al podio en la 
tercera posición. 
Juanma Cuenca sigue liderando el 
Campeonato de la Comunidad Valenciana 
con 116 puntos. 

Arranca el campionat espanyol de GT pera J.M. Pérez-Aicart 

Al circuit madrileny del Jarama, el 
nostre pilot comen<;ava el primer 
míting de GT amb el seu company J. 
R. Zapata als comandaments del SR-1 
de l'equip espanyol SunRed, establert 
a Barcelona. 

José Manuel va realitzar uns 
magnífics cronos en poder 
aconseguir la primera po/e de l'any, 
per davant deis Ferraris i Porches del 
campionat. Al seu company Zapata 
també li va anar for<;a bé, ja que va 
aconseguir la cinquena posició de la 
graella del diumenge. 
A la sortida es va notar el gran 
rendiment del seu adversari 
Francesc Gutiérrez amb el Mosler 
MT900R, que el va avan<;ar a la 
primera frenada de la cursa. De 
sobte, es produí un greu accident 
que va fer sortir el cotxe de 
seguretat. Aixo va perjudicar José 
Manuel, ja que el que volia era 
obtenir més distancia per a fer el 
canvi amb el maxim avantatge. 
Quan el cotxe de seguretat es retira, 
els dos imprimiren un fort ritme 
i de seguida deixaren la resta de 
participants. Al canvi de pilots van 
perdre uns valuosos deu segons que 
els va pesar com una llosa i al segon i 
al tercer participant els van atrapar a 
poques voltes del final i acabaren al 
tercer esglaó del podi. 
Diumenge Zapata va perdre dos 
posicions al primer revolt i de 

seguida apressa de valent i va poder 
remuntar una posició, entregant-li 
el cotxe a José Manuel en sisé lloc. 
El vinarossenc a les poques voltes, 
gracies al fort ritme, es va veure 
lluitant pel segon lloc amb l'expilot 
de F1 Pérez Sala. José Manuel for<;a 
tant la baralla que el va fer cometre 
una petita errada, i va fer una virolla 
a poques voltes d'acabar la cursa. 
Finalment, passa la línia d'arribada 
en quarta posició. 
A la suma deis punts finals es 
col·loquen en tercer lloc a la general 

del campionat. 
També aquest cap de setmana va 
participar en la Supercopa Seat 
Leon, en qué en una de les curses 
va aconseguir un tercer lloc i en 
les dos restants el van traure de 
la pista i va acabar en posicions 
endarrerides. 
El proper cap de setmana anirem a 
animar-lo al circuit de Xest pera vore'l 
triomfar en l'lnternationat GT Open i 
en la cursa a la qual esta invitat per 
Seat Sport al Campionat del Món de 
turismes. 
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PATINATGE. Club Patinatge ArtísticVinaros 

El Club Patinaje Artístico de Vinares part ici pa en el campeonato 
provincial de Gandia 

Las instalaciones deportivas del 
Club Patinaje Artístico de Gandia 
acogieron el pasado fin de semana el 
Campeonato Provincial de patinaje 
artístico, en todas sus categorías. 
La participación corrió a cargo de 
los deportistas pertenecientes a 
varios clubes de la provincia, entre 
ellos el Club Patinaje Artístico de 
Vinares, pues como todos sabéis en 
la provincia de Castelló sólo está este 
club de patinaje, por tanto tenemos 
que ir a competir con los clubes de la 
provincia de Valencia. 

Categoría alevín 2 clasificada 
3 clasificada 
4 clasificada 

Categoría cadete 1 clasificada 
2 clasificada 

Categoría junior 4 clasificada 

Desde estas líneas queremos 
informar a todos los seguidores del 
patinaje artístico que el próximo fin 
de semana, casi todas las patinadoras 
del Club se trasladarán a Benaguassil 
(Valencia) para participar en el 2° 
Trofeo de Niveles A y By Territorial A. 

El viernes de 2 mayo se celebraron los 
entrenamientos oficia les y el sábado 
3 tuvieron lugar las competiciones. 
Durante la mañana se disputó el 
concurso de disco corto y con arreglo 
a los resultados de la matinal se 
establecieron los órdenes de salida 
para el definitivo disco largo de la 
tarde. 
El Club Patinaje Artístico Vinares 
sigue en su mejor momento y 
obtuvo podio en todas las categorías 
en las que participó. A continuación 
la clasificación obtenida: 

Irene Tomás Rodríguez 
Patricia Gomis Miralles 
Oiga Calvo Bel tran 
Maria Gomis Mi ralles 
Almudena Gómez Beltran 
Si lvia Miralles Besalduch 

Todos los interesados en desplazarse 
hasta Benaguassil para animar a 
nuestras patinadoras pueden pasar 
el viernes 9 de mayo por la tarde por 
la Misericordia y preguntar la hora 
de salida para trasladarnos todos 
juntos. 

FÚTBOL BASE. Prebenjamines de Vi na ros 

El fútbol base, 
en Andorra 
El equipo de fútbol base de pre
benjamines de Vinares jugó del 1 
al 4 de mayo en Andorra la Vella el 
torneo del MIC. Jugaron 6 partidos, 
3 ganados y 3 perdidos, haciendo 
un buen papel. 

} anys de Handbol a Vi na ros 

El Colegio Divina Providencia, subcampeón de 
balonmano femenino en los Juegos Escolares 

(curso 1992-1993) 



Consell Municipal de Formació de Persones Adultes 

Cursos monografics de cuino: 

Cuina deis arrossos 

Divendres 23 de maig, 

de 17.30 a 20.30 h 
Professor: Juan jo Roda 

Lloc: Restaurant El Casino 

Preu general: 1 O € 
Preu socis: 9,2 € 

El pa fet a casa 
Com preparar pa a casa i conservar-/o. Elaboració basica de xapata, 

pa de ceba, d'olives o de 1/avors, estirat amb oli i sal ... 

Divendres 6 de juny, de 17.30 a 20.30 h 

Professor: Juan jo Roda 

Lloc: Restaurant El Casino 

Preu general: 1 O € 
Preu socis: 9,2 € 

HORARI D'INFORMACIÓ 1 MATRÍCULA 

Dilluns, dimarts i di mee res 1 1.30 - 13.30 h 

Dimarts i dijous 19-21 h 

LLOC: av. Colom, s/n (Antiga Escola S t. Sebastia) 

Tel. 964 45 30 44 

Regidoria de Benestar Social 

EL SERVEI D'AJUDA A DOMICILI: 

Queés? 
És un suportque s'ofereixal domicili, 
o des d'ell, a persones o families, 
amb l'objectiu d'augmentar la seua 
qualitat de vida i aconseguir un 
majar benestar. 

A qui va dirigit? 
A aquelles persones que tinguen 
dificultats per portar una vida 
quotidiana satisfactoria en la seua 
propia casa, per motius d'ancianitat, 
malaltia, a·illament o sobrecárrega 
de tasques o responsabilitats, i no 
compten amb prou ajuda de la 
seua familia, ve"ins i am ics. 

Quins són els objectius. 
- Millorar les condicions generals de 
l'habitatge, l'estat de salut i d'ánim, 
i facilitar el contacte social si aixi es 
desitja. 
- Procurar que les persones o 
families recuperen o augmenten la 
seua capacitat per desenvolupar
se i aixi no hagen de dependre de 
ningú, sempre que siga possible. 

- Evitar que la problemática els 
obligue a sortir del seu medí 
habitual. 
- Fomentar la col -laboració i la 
solidaritat de ve"lns, familiars i 
ami cs. 

Que ofereix? 
- La millora de les condicions 
generals de la casa. 
- Ajuda en la higiene personal. 
- Acompanyar afer gestions, visites 
mediques, compres ... 
- Oferir possibilitats per ocupar el 
temps lliure de forma gratificant. 
- Ensenyar a portar una vida sana. 
- Cooperar en la rehabilitació de 
malalts. 
- Realitzar cures senzi lles. 

lnformació tramitació de 
sol·licituds: 
Ajuntament de Vi na ros 
Regido ría Benestar Social 
PI. de Sant Antoni, 19 
De 9.00 a 14.00 h 
Tel. 964 45 00 75 

La Regidoria de Medi Ambient informa: 

Agenda 21 Vinaros 
Estem creant una base de dades de persones interessades a participar en les 
diferents fases de !'Agenda 21 . 
Si hi esteu interessats podeu dirigir-vos a mediambient@vinaros.org, o bé als 
telefons 964 40 74 51 i 900 SO 63 76, i deixar el nom i un número de telefon 
de contacte. 
Vol e m escoltar la teua veu. Participa en !'Agenda 21! 

Regidoria de Benestar Social 

CONVOCATORIA DE BECAS DIABCAMP 
2008, destinadas a facilitar la asistencia de niños 
y niñas con diabetes a campamentos de verano 
organizados por las asociaciones de diabéticos. El 
importe de la Beca es 125,00 € por familia. 
Beneficiarios de las becas: Familias con niños 
diabéticos que asistan a campamentos de verano 
a los que decidan ir los niños y jóvenes diabéticos 
que resulten beneficiados por las becas. 
Requisitos para solicitar la beca: 
- Niño/a diabético/a con edad comprendida 
entre 7 y 17 años. 
-Asistencia a campamento con duración mínima 
de 9 días. 
- Campamento con contenidos educativos en 
diabetes. 
Convocatoria: La Fundación para la Diabetes 
ofertará las becas a través de las asociaciones de 
diabéticos. 
Fecha límite de recepción de solicitudes de 
becas: 6 de JUnio. 
Información: Fundación para la diabetes. 
Tel. 91 3601640 
www.fundaciondiabetes.org 

L'Ajuntament informa 

BAN DE L'ALCALDIA 

Atesa la voluntat d 'aquesta Corporació de 

mantenir la via pública en les condicions més 

óptimes de neteja i correcció que una ciutat com 
la nostra requereix. 

Vist que en els últims temps s'ha observat una 
proliferació de la difusió de publicitat realitzada 

per particulars i empreses, mitjanc;ant cartells 

í altres elements enganxats a fanals, semáfors i 
altres elements de mobiliari urbá. 

Tenint en compte que aquestes circumstáncies 
desmereixen la imatge pública 

del nostre municipi. 

Atés que I'Ordenanc;a Reguladora de les lnstal

lacions i Activitats Publicitáries de I'Ajuntament 
de Vinarós requereix l'obtenció de llicéncia 

per a dur a terme activitats de publicitat a la via 

pública. 
És per aquesta raó que es record a la prohibició 

general d 'embrutar la via pública i instal-lacions 
de mobiliari urbá mitjanc;ant elements 
publicitaris de carácter particular. 

En cas d'incompliment del que aquí es disposa 
s'adoptaran les mesures adients amb exigéncia 

de responsabilitats a les empreses i particulars 
que s'anuncien. 

L:ALCALDE 
JORDI ROMEU LLORACH 

Vinarós, 17 d'abril de 2008 

Regidoria d'Educació 

ASSUMPTE: XIQUIBÓ, ajudes 
l'escolarització infantil 

a 

La Regidoria d'Educació de I'Ajuntament de 
Vinarós vol comunicar-vos que, un any més, s'han 
convocat les Ajudes a I'Escolarització Infantil, 
també conegudes com a Xiquibó. 
Aquestes ajudes es concedeixen a les famílies 
amb fills o filies nascuts l'any 2006 i 2007, em
padronats a Vinarós i que complisquen amb els 
requisits fixats a les bases de la convocatoria, 
que podreu consultar en la Regidoria d'Educa
ció o en la página web de I'Ajuntament www. 
vtnaros.org. 
El Xiquibó pretén sufragar part de les despeses que 
comporta l'educació infantil o preescolar (primera 
infáncia) deis menors amb edats compreses 
entre l'any i els dos anys. Limport máxim de 
l'ajuda ascendeix a 122 € mensuals per cadascun 
deis menors que complisquen els requisits de la 
convocatOria. 

Pera sol-licitar el Xiquibó us podeu dirigir del S al 
23 de maig a la Regidoria d'Educació ubicada al 
primer pis de la Biblioteca Municipal, a la plac;a de 
I'Hort deis Escribano s/n de Vinarós, en horari de 
10 a 14 hores. 

1 O de rnaig 2008 

L'Ajuntament informa 

Assumptes tractats en la 
Junta de Govern Local 

del dia 5 de maig de 2008 

· Ordenació de pagaments. 

· Desestimació de la sol-licitud de 
Carlos Donis López pera la devolució 
de drets d'examen de policía local. 

• Estimació parcial de la sol -licitud 
de Rainer Kluser en representació 
de Klusmon SL per a la devolució de 
I'ICIO i de la taxa per expedició de 
!licencies urbanístiques. 

· Aprovació de la pro posta de declarar 
deserta la licitació de la venda d'una 
finca municipal amb destinació a 
construcció d'habitatges de protecció 
oficial (Ex p. Generals 31 /06). 

Aprovació de l'expedient per 
a la contractació, en regim de 
concessió, del servei de regulació de 
l'estacionament en diverses vies de 
la ciutat de Vinaros (Exp. Generals 
07/2008). 

• Aprovació de l'adjudicació per a la 
pavimentació de diversos carrers per 
un import de 1 93.940 € a !'empresa 
BECSA. 

• Aprovació de la !licencia d 'obra 
sol-licitada per lván Forner Doménech 
per a la construcció d 'un habitatge 
unifamiliar a l'avinguda de Feo. José 
Balada 6. 

Regidoria d'Educació 

De la Regidoria d'Educació a tots els 

centres educatius públics de Vinaros 

La Regidoria d'Educació de I'Ajuntament 
de Vinarós us comunica que per a situa
cions d'urgéncia que es puguen donar en 
temes relacionats amb el manteniment 
deis centres educatius de Vinarós, la direc
ció del centre podra dirigir-se al conserge 
del seu col·legi perqué siga aquest qu i 
trasllade la necessitat de realització d'una 
determinada actuació de manteniment a 
la brigada municipal de serveis. 
Pera situacions no urgents record e m que 
el procediment que s'ha de seguir és: 
- Presentació d'escrit firmat pel directo r 
del centre, I'AMPA, o el Consell escolar de l 
Centre, al registre d'entrada de I'Ajunta
rnent en el qual s'expliquen les actuacions 
necessaries i dirigit a la Regidoria d'Edu
cació, que sera l'encarregada de gestionar 
el tema i derivar-ha al departament que 
corresponga. 

Agra1m anticipadament 
col- laboració 
M• José Ferrer Redón 
Regidora d'Educació 
Vinarós, 1 1 d'abril de 2008 

la se u a 



ESQUELES 
ESQU ELES 1f 

lf Rogod a Dios por el olmo de 

Agustín Baila Blanchadell 
Que falleció cristianamente en Vinares 

el día 1 de Moyo de 2008, o los 58 años de edad. 

E.P.D. 

Su esposa, hijos y demás familia ruegan una oración 
por el eterno descanso de su alma. 

Vinarós, Mayo 2008 

lf Rogad o Dios por el olmo de 

Agustín Baila Blanchadell 
Que falleció cristianamente en Vinares 

el día 1 de Moyo de 2008, o los 58 años de edad . 

E.P.D. 

TU COMPAÑEROS DE LA SOCIEDAD MUSICAL "LA ALIANZA'' 
TE RECORDARÁN SIEMPRE CON MUCHO CARIÑO. 

Se ofrecerá una Misa, hoy Sábado a las 19:30 horas en la Iglesia Santa Magdalena. 

Vinarós, Mayo 2008 

lf Rogod o Dios por el almo de 

Diego Moreno Fernández 
Que falleció cristianamente en Vinares 

el día 3 de Moyo de 2008, o los 67 años de edad. 

E.P.D. 

Tus hijos, nietos, hermanos y demás familia ruegan 
una oración por el eterno descanso de su alma. 

TU FAMILIA NO TE OLVIDA. 
Vinarós, Mayo 2008 

lf Rogad o Dios por el olmo de 

Wenceslao Fonollosa Meseguer 
Que falleció cristianamente en Vinares 

el día 24 de Abril de 2008, o los 82 años de edad. 

E.P.D. 

Sus afligidos: Esposa, hijos, nietos, biznieto, hermano, sobrinos 
y demás familia ruegan una oración por el eterno descanso de su alma. 

Vinarós, Mayo 2008 MAPFRE SEGUROS 

1 O de maig 2008 

ANIVERSARIS 1f 

lf 1° Aniversario de 

Rosa Roso Pedro 
Que falleció cristianamente en Vinares 

el día 2 de Abril de 2007, a los 86 años de edad. 

E.P.D. 

Sus afligidos: Hijos, nietos, biznietos, su hermana, sobrinos y demás 
familia ruegan una oración por el eterno descanso de su alma. 

Vinarós, Mayo 2008 

lf 1 ° Aniversario de 

Antonio Celma Ortí 
Que falleció cristianamente en Vinares, 

el día 17 de Mayo del2007, o los 77 años de edad. 

E.P.D. 
Sus afligidos: Esposa, hijos, hermana, nietos, biznieta, sobrinos y 

demás familia ruegan le tengan presente en sus oraciones. 
Se celebrará una Misa Aniversario, en la Iglesia de la Asunción 

el Viernes día 16 de Mayo, a las 8 de la tarde. 

Vinarós, Mayo 2008 

íf3° Aniversario de 

José Antonio Valverde Giner 
Que falleció cristianamente en Valencia 

el día 9 de Moyo del 2005, o los 58 años de edad. 

E.P.D. 

TU ESPOSA E HIJO NO TE OLVIDAN. 

Vinares, Mayo 2008 

Ü FUNERARIA JULIAN ~ 
\:.:!) TANATORIO SAN SEBASTIAN ~ 

Frente Plaza de Toros Vinaros 

TELÉFONO 24 HORAS 
964 41 09 09 
Móvil 608 66 20 39 

AGENCIAS EN TODA LA PROVINCIA 
SERVICIOS PARTICULARES Y DE COMPAÑÍA 
PRESUPUESTO SIN COMPROMISO 

371 



FARMACIES DE GUARDIA 
HORARI DE GUARDIES 

de 8 a 24 hores · Fora d'aquest horari 
contacte u amb la Po licia Local : Tel. 964 407 704 , r 
1 O de mayo ROCA c. Sant Francesc, 6 

11 de mayo GUIMERA pi. Parroquial, 11 

12 de mayo ADELL av. Pius XII (cant. Picasso) 

13 de mayo SANZ c. Pont, 83 

14 de mayo 
15 de mayo 
16 de mayo 

Ajuntament 
Aigües de Vinarós 
Ambulatori 

Biblioteca 

Casal Jove 

Contribucions 

Cultura 

Creu Roja Vinarós 

VALLS 

MATE U 
TORREGROSA 

Ecoparc 1 Recollida de mobles 
Emergéncies 

Emergéncies ambulancia 

Ermita de Vinarós 
Escala d'Art 

Escala de Música 
FPA 

Gas buta 
Guardia Civil 

Hisenda 
Hospital (centraleta i habitacions) 

Hospital (cita previa) 
lnfodona 

lnformació i Turisme/OMIC 

INSS (Seguretat social) 

ITV 

Participació Ciutadana 

Patronal d'Esports 

Patronal de Turisme 

Policia Local 

PROP 
Radio Taxi Vinarós 

zona turistica nord, 11 

c. Sant Francesc, 103 

av. Llibertat, 9 

964 40 77 00 
964 40 77 67 
964 45 34 00 
964 45 95 90 
964 40 03 14 
964 45 47 52 
964 40 79 61 
964 45 94 64 
964 40 78 03 

11 2 
670 00 89 32 
964 45 68 47 
964 45 38 02 
964 45 62 03 
964 45 30 44 
964 45 11 24 
964 40 71 40 
964 40 22 11 
964 47 70 00 
964 47 71 60 
964 45 64 52 
964 45 33 34 
964 4513 50 
90212 00 13 
900 50 63 76 
964 45 46 08 
964 45 52 53 
964 40 77 04 

964 456 234/012 
964 45 51 51 
964 45 00 07 
964 45 28 77 
964 4518 14 
964 45 05 16 
964 45 00 75 

016 

Parróquia arxiprestal de I'Assumpció: Laborals: 9.00 i 20.00 h. 
Festius: 9.00, 10.30, 12.00 i 20.00 h 
Convent Divina Providencia: Laborals: 19.30 h. Festius: 9.30 h 
Parróquia de Santa Magdalena: Laborals: 8.30 i 19.30 h. Dissabte: 
}9.30. Diumenge: 9.00, 11 .30 i 19.30h 

/ Sant Roe: Dissabte: 20.30h Guliol i agost) 
· El Carrne deis Mariners: Festius: 10.15 h 

Residencia de Sant Sebastia: Laborals: 9.00 h. Festius: 10.00 h 
Església Evangélica (St. Josep 69): Diumenges: 11 .00 h, Dimarts 
estudi bíblic: 20 h 
Església Evangélica (av. Tarragona): Dijous: 20.30 h. Diumenge: 18.00 h 

TRENS A BARCELONA 

AUTO BU SOS 
• VINARÓS- BARCELONA 
De dilluns a divendres: 5.55, 6.55, 8.35, 13.15, 15.15 i 17.15. 
Cáp de setmana i festius: 6.55 i 17.15 
BARCELONA - VINARÓS 
Dedillunsadivendres: 10.00, 13.00, 15.00, 16.30, 18.00, 19.30 i21 .30. 
Dissabtes: 11 .00, 16.30 i 21 .30 Diumenges i festius: 11 .00 i 21 .30. 
Parada: Av. Llibertat 
Confirmeu sempre l'horari al telefon. 902 11 9814 · HIFE 

• VINARÓS-CASTELLÓ 
Per autopista diari: 8.30, 15.00 i 22.00 (Av. Llibertat i Hospital) 
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.20, 13.20 i 19.05 (Av. Picasso) 
Per N-340 diumenges i festius: 13.20 i 18.50 (Av. Picasso) 
Tots els autobusos surten 10 min. abans del pare de les Caterinetes 
CASTELLÓ-VINARÓS 
Per autopista diari: 6.20, 13.00 i 20.1 O (arribada Hospital, Picasso). 
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.15, 13.20 i 19.00 (arribada Av. 
Picasso). 
Per N-340 diumenges i festius: 8.50 i 16.20 (arribada Av. Picasso) 
·confirmeu l'horari al964 40 19 36 AUTOS MEDITERRÁNEO 

• VINARÓS-MADRID 
Diari: 9.45 
Diumenges: 9.45 i 22.15 
MADRID-VINARÓS 
Diari: 15.00 
Dissabtes: 1.00 i 15.00 
Parada: Av. Ll ibertat 
Confirmeu sempre l'horari al telefon: 902 02 09 99 ·AUTO RES 

• VINARÓS-SARAGOSSA 
Diari: 7.00 i 15.30 
SARAGOSSA-VINARÓS 
Diari : 10.45 i 15.30 
Parada: Av. Llibertat 
Confirme u sempre l'horan al telr!fon· 902 11 98 14 · HIFE 
• VINARÓS-CASTELLÓ (continua a Valencia) 
De dilluns a divendres: Vinarós 7.30, Castelló 8.45, Valencia 9.45 
Dissabtes: Vinarós 7.30, Castello 9.30,Valencia 10.30 
• VALENCIA-CASTELLÓ-VINARÓS 
De dilluns a divendres: Valencia 13.30, Castelló 15.00, Vinarós 17.00 
Dissabtes:, Valencia 14.00, Castello 15.00,Vinarós 17.00 
• VINARÓS-TORTOSA 
De dilluns a divendres: 5.55, 7.00, 7.45, 10.30, 13.00, 15.00, 15.30, 
17.00, 18.00, 19.00 i 19.45 
Dissabtes: 7.00, 7.45, 9.00, 10.30, 15.30, 17.00 i 18.30 
Diumenges i festius: 7.00, 9.00, 15.30 i 17.00 
TORTOSA-VINARÓS 
De dilluns a divendres: 6.15, 8.25, 11 .30, 13.15, 14.25, 14.30, 
14.45, 17.30, 19.00, 19.05, 19.45, 21 .15 i 23.15 
Dissabtes: 6.15, 8.25, 10.35, 13.15, 14.25, 17.00, 19.00 i 19.05 
Diumenges i festius: 10.35, 13.15, 14.25, 18.30, 19.00 i 19.05 
Parada: Av. Llibertat 
'Confirmeu sempre l'horari al telefon. 902 11 9814 · HIFE 
• VINARÓS-ULLDECONA-STA. BÁRBARA-TORTOSA 
De dilluns a divendres: 8.45 
TORTOSA-STA. BARBARA-ULLDECONA-VINARÓS 
De dilluns a divendres: 14.45 
• VINARÓS-ULLDECONA-LA SÉNIA-ROSSELL 
De dilluns a divendres: 12.30 i 17.00 
ROSSELL-LA SÉNIA-ULLDECONA-VINARÓS 
De dilluns a divendres: 6.17 i 7.30 
Parada: Av. Llibertat 

• VlNARÓS (AV. PICASSO)- ST. MATEU • CATÍ · De dilluns a divendres no festius ·AUTOS MEDITERRÁNEO 
VINARÓS HOSPITAL ST. JORDI TRAIGUERA CANET LAJANA ST. MATEU XERT ANROIG CATÍ 

8.00 8.05 8.20 8.30 8.35 8.55 Continua a Morella 
13.30 13.35 13.50 14.00 14.10 14.35 14.20 

16.00 16.05 16.20 16.30 16.40 16.55 Continua a Morella 
18.15 18.20 18.35 18.45 19.00 19.10 19.25 19.45 19.50 20.00 

CATÍ • ST. MATEU • VINARÓS (AV. LLIBERTAT 1 CATERINETES) · De dilluns a divendres no festius ·AUTOS MEDITERRÁNEO 

CATÍ ANROIG XERT ST. MATEU CANET LAJANA TRAIGUERA ST. JORDI HOSPITAL VINAR OS 
6.30 6.40 6.45 7.00 7.25 7.35 7.40 7.45 8.00 8.10 

Sortida de Morella 8.00 9.00 9.15 9.25 9.35 9.50 10.00 

14.45 15.00 15.10 15.20 15.35 15.45 
Sortida de Morella 16.00 17.00 17.15 17.25 17.35 17.50 18.00 

AUTOBUSOS VINAROS • BENICARLÓ • PENÍSCOLA 
• VINARÓS (Església)-BENICARLÓ-PENÍSCOLA 

6.45, 7.30, 8.00, 8.30, 9 00, 9.30, 10.00, 10.30, 11 .00, 11 .30, 12.00, 
12.30, 13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 
17.30, 18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21 .30 i 22.00 
Els autobusos surlen 10 minuts abans del Pare de les Caterinetes 

AUTOBUSOS URBANS 
• ZONANORD 
DE DILLUNS A DIVENDRES 
Vinaros (Av. Picasso per Llibertat)· Zona nord (Deveses): 8.20, 
9.00, 9.40, 10.20, 11 .00, 11.40, 12.20, 13.00, 13.40, 14.20, 15.00, 
15.40, 16.20, 17.00, 17.40, 18.20, 19.00, 19.40, 20.20 i 21 .00 
Zona nord (Deveses)- Vinaros (Església): 7.30, 8.40, 9.20, 10.00, 
10.40, 11.20, 12.00, 12.40, 13.20, 14.00, 14.40, 15.20, 16.00, 16.40, 
17.20, 18.00, 18.40, 19.20, 20.00, 20.40 i 21.20 
DISSABTE, DIUMENGE 1 FESTIUS 
Vinaros (Av. Picasso per Llibertat)· Zona nord (Deveses): 9.30, 
10.40, 11 .50, 13.00, 16.30, 17.40, 18.50 i 20.00 
Zona nord (Deveses)- Vinaros (Església): 9.50, 11 .00, 12.10, 
13.20, 16.50, 18.00, 19.10 i 20.20 

PENÍSCOLA-BENICARLÓ-VINARÓS (Av. Llibertat i Caterinetes) 
7.30, 8.15, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11.30, 12.00, 12.30, 
13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 17.30, 
18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21.30, 22.00, 22.30 i 
23.00. Tols e/s autobusos tenen parada a /'Hospital 

• ZONASUD 
DE DILLUNS A DIViENDRES 
Vinaros (Església)· Zona sud (Aiguadoliva): 8.20, 9.00, 9.40, 
10.20, 11 .00, 11.40, 12.20, 13.00, 13.40, 14.20, 15.00, 15.40, 16.20, 
17.00, 17.40, 18.20, 19.00, 19.40, 20.20 i 21.00 
Zona sud (Aiguadoliva per Colonia Europa) - Vi na ros (Av. Llibertat): 
7.40, 8.40, 9.20, 10.00, 10.40, 11 .20, 12.00, 12.40, 13.20, 14.00, 14.40, 
15.20, 16.00, 16.40, 17.20, 18.00, 18.40, 19.20, 20.00, 20.40 i 21.20 
DISSABTE, DIUMENGE 1 FESTIUS 
Vinaros (Església)· Zona sud (Aiguadoliva): 9.00, 10.10, 11 .20, 
12.30, 17.10, 18.20, 19.30 i 20.40 
Zona sud (Aiguadoliva per Colonia Europa) - Vinares (Av. 
Llibertat): 9.15, 10.25, 11 .35, 12.45, 17.25, 18.35, 19.45 i 20.55 

*Eis autobusos cap a la zona sud surten 5 minuts abans del Pare de les Caterinetes 

VINARÓS-BARCELONA SANTS BARCELONA SANTS-VINARÓS VINARÓS A CASTELLÓNALÉNCIA DE VALÉNCIA • CASTELLÓ - VINARÓS 

7.10 Regional Diari 8.00 Arco Diari 7.20 Regional De di. a dv. 10.00 10.43 Arco Diari 

11.25 Arco Diari 9.10 Regional Diari 8.28 Regional Dissabte 10.35 11 .32 Regional Diari 

14.31 Talgo Diari 10.30 Arco Diari 9.56 Arco Diari 13.08 13.52 Talgo Diari 

16.38 Arco Diari 12.00 Talgo Diari 12.19 Regional Diari 15.05 15.51 Arco Diari 

18.20 Arco Diari 15.00 Talgo Diari 12.50 Arco Diari 16.10 17.10 Regional Diumenge 

18.36 Talgo Diari 16.30 Arco Diari 13.50 Talgo Diari 16.55 17.44 Arco Diari 

18.53 Regional Diari 18.30 Arco Diari 13.56 Regional Diari 17.15 18.01 Talgo Diari 

21.29 Arco Diumenge NO 19.17 Reg. Exp. Diari 16.48 Talgo Diari 17.00 17.57 Regional Diari 

22.03 Arco Diumenge 18.58 Arco Diari 20.05 20.48 Arco Diumenge NO 

19.03 Regional Diumenge 20.10 21.02 Reg. Exp. Dissabtes NO 
Telefon de confirmació d'horaris: 902 24 02 02 20.57 Arco Diari 20.35 21 .20 Arco Diumenge 





Viviendas exclusivas con 
acumuladores ae energía solar. 
Acabados de 1 º calidad. 
Viviendas de 2 y 4 dormitorios. 
Bajos comerciales. 

Arcipreste Bono, 1 O 12500 Vinarós (CS) tel. 647 467 568 - 964 454 464 
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